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    Arthur Hegrenes, Gunnar Fannemel og Yngve Thorsen (adm.). 
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MERKNADER: Even Hole deltok i møtet i samband med Sak 34 15-17. 
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

    
 
REFERATSAKER 
SAK 15 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 16 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå møte i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 01 13-15 er sendt ut på førehand. 
   Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll nr. 01 15-17. 
 
SAK 17 15-17  SFSK AK protokoll nr. 02 15-17 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 15-17 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 18 15-17  SFSK AK referat Haustmøtet 27.10.2015 
   Bakgrunn 
   Referat frå alpinkomiteen sitt Haustmøte 27.10.2015 er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
SAK 19 15-17  SFSK LK protokoll nr. 01 15-17 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 20 15-17 SFSK LK protokoll nr. 02 15-17 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 15-17 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 21 15-17  SFSK LK referat Haustmøtet 27.10.2015 
   Bakgrunn 
   Referat frå langrennskomiteen sitt Haustmøte 27.10.2015 er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek referatet til orientering. 
 
SAK 22 15-17 SFSK HKK protokoll nr. 01 15-17 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i hopp- og kombinertkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 23 15-17 SFSK HKK protokoll nr. 02 15-17 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 02 15-17 i hopp- og kombinertkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
SAK 24 15-17 SFSK utd.- og utviklingskomiteen protokoll nr. 01 15-17 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i utd.- og utviklingskomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek protokollen til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 25 15-17 Rekneskapsrapport pr. 15.11.2015 
    Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 15.11.2015 er vedlagt. 
    Adm. presenterte rapporten. 
 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 26 15-17 Skriftleg rapportering frå greinkomitèane 
   Bakgrunn 
 Alle greinkomiteane leverar skriftleg rapport i framkant av møtet. 
  

Frist for levering av rapport er måndag 07. desember, kl. 12.00.  
  

 



 

                                                                                       

 

 
I framkant av møtet leverte følgjande greinkomitear rapport til 

  Skikrinsstyret: 
 
- hopp- og kombinertkomiteen 
 
Alpin- og langrennskomiteen leverte ikkje rapport pr. 07. desember 2015. 
 
VEDTAK 

 Skikrinstyret tek saka til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 27 15-17  Budsjett 2016 
   Bakgrunn 

Framlegg til budsjett for 2016 er vedlagt. 
 
Adm. presenterte framlegg til rammer for skikrinsen sine budsjett. 
 
Administrasjonen sitt framlegg til budsjett for 2016 balanserar, med 
årsbudsjetterte driftsinntekter på kr.  3 325 500,- og årsbudsjetterte 
driftskostnader på kr 3 325 500,- 
 
Rammene for inntektene er i hovudsak basert på markedsinntekter, 
lagskontingent (årskontingent), tilskot frå idrettskrins, tilskot frå 
fylkeskommune, tilskot frå NSF (post 3 midlar), momskompensasjon, 
rennavgifter samt eigendelar frå løparar/ føresette og klubb. 
 
Administrasjonen ber skikrinsstyret vere merksame på følgjande: 
 

Markedsinntektene til Sogn og Fjordane er budsjettert på same nivå 
som i 2015. 
 
Alle markedsavtalane til skikrinsen er reforhandla for budsjettåret 
2016, med unntak av samarbeidsavtalane med COOP Vest SA og SFE 
Ein har budsjettert med at desse avtalane vert reforhandla på dagens 
nivå. 

 
Det er elles budsjettert med post 3-midlar (Norges Skiforbund) på totalt kr 
45 000,- fordelt på Rekrutteringsprosjektet (Miljøsamlingane), Integrering, 
samt kurs og utdanningsverksemd.  
 
Prinsippet med fordelingsnøkkelen knytt til markedsinntektene der 88% av 
inntektene blir ført vidare til greinkomiteane, medan AU held igjen 12% til 
eiga drift er lagt til grunn i framlegg til budsjett. 
 
ARBEIDSUTVALET 
 
AU – Drift administrasjon 
Markedsinntekter 
Samla budsjetterte markedsinntekter i 2015 er kr. 800 000,- etter at 
meirverdiavgifta er trekt frå samarbeidsavtalane med Sparebanken Sogn og 
Fjordane og Sparebanken Vest. 



 

                                                                                       

 

 
 
 
Tilskot frå idrettskrins 
Det er budsjettert med kr 90 000,- i tilskot frå idrettskrinsen 
(fylkeskommunalt tilskot), om lag same nivå som rekneskapstala for 2015 
syner. 
 
Lagskontingent 
Lagskontingenten (årskontingent) er budsjettert  ihht. til vedtak i samband 
med Skikrinstinget 2015, og utgjer samla ca. kr. 214 000,-. 
 
Momskompensasjon 
Jf. signal frå Norges Idrettsforbund og retningslinjer for utbetaling av 
momskompenasjon er denne tilskotsordninga budsjettert med kr. 160 000,- 
(samla for skikrinsen). Dvs. ca. 5% av sum driftskostnader for 
organisasjonen. 
 
Det er elles verdt å merke seg at momskompensasjonen er fordelt i høve til 
prosentvis andel budsjetterte driftskostnader for AU og respektive 
greinkomitèar. Dette er i høve til Skikrinsstyret sitt vedtak i Sak 06 15-17. 
 
IT kostnader 
IT kostnadane er budsjettert med kr 20 000,-, om lag same nivået som 
rekneskapstala for 2015 syner. 
 
Rekrutteringsprosjekt 
I rekrutteringsprosjektet er det budsjettert med sonevise Miljøsamlingar. 
 
Ifbm. Miljøsamlingane er det budsjettert med kr 9 500,-  i tilskot til tekniske 
arrangørar i 2016 m.m. 
 
Det er vidare budsjettert med eit tilskot på kr 15 000,- til 
rekrutteringsprosjektet frå NSF (post 3 midlar), samt kr. 12 000,- i 
deltakaravgifter. 
 
Funksjonshemma 
Innanfor område integrering/ funksjonshemma er det budsjettert med 2 stk. 
ski- og snøsamlingar som blir gjennomført i lag med NAV 
Hjelpemiddelsentralen.  
 
Det er verdt å merke seg at det også er budsjettert med eit tilskot frå NSF på  
kr 15 000,- (post 3-midlar). 
 
Krinsting 
SFSK skal ikkje gjennomføre Skikrinsting i 2016.  

 
Styret 
I samband med aktiviteten til styret er det budsjettert med kr. 167 625,- i 
kostnader.  
 
 



 

                                                                                       

 

 
Kostnadane til styret er i hovudsak knytt til lokalleige ifbm. møter, 
telefonmøte, reiserekningar, samt reise og overnatting i samband med 
sentrale møter (Vårmøte/ Skitinget 2016 og Haustmøte).  
 
Ver merksam på at Skikrinsstyret gjennom sitt budsjett også dekkar reise og 
overnatting for representantar frå greinkomiteane i samband med Vår- og 
Haustmøter (i tråd med tidlegare praksis). 
 
Trenarkurs/ utdanning 
Innanfor trenarkurs/ utdanning er det lagt opp til eit budsjett i om lag 
balanse. Inntektene er relatert til vaksenopplæringstilskot, kursinntekter og 
post 3-midlar, medan kostnadane er relatert til honorar og reisekostnader til 
kurslærar, leige av lokale kjøp samt kjøp av kursmateriell m.m. 
 
Ski i skulen 
Ved vidareføring av Ski i Skulen 2016 er det m.a. budsjettert med  
kr. 100 000,- i offentlege tilskot. Dette tilskotet baserar seg på ein 
utviklingsavtale (eitt-årig) med Sogn og Fjordane Fylkeskommune som 
utgjer kr. 100 000,- i 2015. 
 
Ein har vidare fått tilsagn om kr. 50 000,- i støtte frå Sparebankstiftinga til 
prosjektet i 2016. 
 
På kostnadssida er det budsjettert med honorar til instruktørar, 
reiserekningar og kostnader knytt til busstransport. Ski i Skulen vert i 2016 
gjennomført ved 12 skular. 
 
Det er budsjettert med at prosjektet skal balansere. 
 
Prosjekt Telemark 
Forventa inntekter og kostnader i dette prosjektet er svært usikkert, men ein 
har lagt opp til at dette prosjektet skal balansere. Dvs. at inntekter og 
kostnader skal følgje kvarandre. 
 
ALPINKOMITEEN 
Alpinkomiteen sitt budsjett balanserar med kr 1 264 700- i driftsinntekter og 
kr 1 264 700,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med  kr. 202 400,- i overføring av markedsinntekter, jf. 
samarbeidsavtalane med Fjord1, Fyrdenbø AS og COOP Vest SA. 

 
Ver merksam på at det er budsjettert med ein økonomisk bonus frå COOP 
Vest SA, og at avtalen vert vidareført/ reforhandla i 2016. 
 
Det er også lagt inn kr 23 000,- i lisensar/ rennavgifter. Dette er same nivå 
som rekneskapstala for 2015 viser. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 220 400,-. 
 
 



 

                                                                                       

 

 
NM 
Ifbm. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for aktuelle 
utøvarar – budsjettert kostnad, kr 5 000,-. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 5 000,- 

 
Jr. NM 
Ifbm. NM er det budsjettert med at ein dekkjer startkontingent for aktuelle 
utøvarar – budsjettert kostnad er kr 5 000,-. 

 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 5 000,-. 
 
HL 
På Hovudlandsrennet og Landsfinalen er det budsjettert med reise og 
overnatting til hovudleiar i tillegg til startkontingent for utøvarane. Det er 
også budsjettert med forskottering av overnattingskostnader samt refusjon 
av desse (inntekter). 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 50 000,-. 

 
Cup 
Ifbm. Fjord1 cupen er det budsjettert med kr. 5000,- i annonsering, i tillegg 
til kr 30 000,- i kjøp av premiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 35 000,-. 
 
FIS-renn 
Til FIS-renna i alpint er det budsjettert at krinsen dekkar startkontingent på 
5 FIS-renn for kvar utøvar, i tillegg til FIS-lisensen. 

 
Det er også lagt inn at krinsen forskotterar startkontingent i samband med 
desse renna. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – kr. 10 000,-. 
 
Fjord1 samlingar/ krinslag 
Fjord1 samlingane er budsjettert på om lag same nivå som i 2015.   

 
Det er budsjettert med 6-7 Fjord1 samlingar, og deltakaravgifter på til saman  
kr 360 000,-. 

 
Vidare er det lagt inn kr. 325 000,- i idrettsfagleg bistand, dette er kostnader 
knytt til Alpine Race Academy Norge. 
 
Elles har ein budsjettert med mindre bruk av lokale trenarkrefter enn 
tidlegare år. Dette skyldast i all hovudsak at Even Hole er tilsett som 
krinstrenar, noko som m.a. medfører at løn- og driftskostnader knytt til 
lokale trenarkrefter vert redusert. På den andre sida finn ein att desse 
kostnadane på prosjektet Krinstrenar Alpint. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 55 100,- 



 

                                                                                       

 

 
Prosjekt krinstrenar 
På prosjektet knytt til krinstrenar i alpint er det budsjettert med lønn på kr. 
275 000,- (inkl. sosiale kostnader), i tillegg er det budsjettert med øvrige 
driftskostnader på kr. 13 000,- (reise, tlf. etc.). Prosjektet er i 2016 finansiert 
gjennom samarbeidsavtalen med Sparebanken Vest, noko som innbefattar  
 
kr. 50 000,- i periodisering frå 2015-2016, kr. 40 000,- i markedsinntekter 
(inkl. fråtrekk av mva.), samt kr. 100 000,- allemennyttige midlar. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. - 49 300,-. 
 
Alpinkomiteen 
Til møteverksemd i alpinkomiteen er det sett av kr. 11 000,-. 
 
HOPP- OG KOMBINERTKOMITEEN 
Hopp- og kombinertkomiteen sitt budsjett balanserar med kr 69 600,- i 
driftsinntekter og kr 69 600,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr. 50 000,- i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalen med SFE. Elles er det ein føresetnad at samarbeidsavtalen 
vert reforhandla i 2016. 
 
I samband med drift av SFE-bakken er det budsjettert med reisekostnader på  
kr. 8 000,- 
 
Det er også lagt inn kr 2 000,- i lisensar/ rennavgifter.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 33 600,-. 
 
Jr. NM 
Det er ikkje budsjettert med kostnader i samband med Jr. NM fordi Sogn og 
Fjordane Skikrins ikkje har utøvarar i denne målgruppa. 
 
HL 
Ifbm. Hovedlandsrennet er det budsjettert med kostnader på tilsaman  
kr. 8 000,-. 
 
Cup 
I samband med SFEhopp cup er det budsjettert med reklame og annonsering 
på kr. 3 750,-, i tillegg til kjøp av premiar på kr. 10 000,- .  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 13 750,- 
 
Rekrutteringsprosjekt i hopp – « Fannemel-effekten» 
Det er budsjettert med rekrutteringsprosjekt i hopp.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 7 850,-. Evt. ressursar 
knytt til Sommarhoppskulen i Bjørkelibakkane er også knytt til dette 
prosjektet. 
 



 

                                                                                       

 

 
Hopp- og kombinertkomiteen 
Til møteverksemd i komiteen er det sett av kr. 4 000,-. 
 
LANGRENNSKOMITEEN 
Langrennskomiteen sitt budsjett balanserar med kr 1 254 300,- i 
driftsinntekter og kr 1 254 300,- i driftskostnader. 
 
Drift komité 
Det er budsjettert med kr 325 600,-  i overføring av markedsinntekter jf. 
samarbeidsavtalane med Sparebanken Sogn og Fjordane, ByggTeam og SFE. 

 
Vidare er det budsjettert med kr 60 000,- i lisensar/ rennavgifter, noko 
mindre enn rekneskapstala for 2015 syner. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. 422 300,-. 
 
NM, jr. NM og HL 
Ifbm. NM, jr. NM og Hovudlandsrennet er det budsjettert at ein dekkjer 
reise- og opphald for støtteapparat og kostnader med smørebod. Det er i 
tillegg budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. Det er også budsjettert med eit honorar for hovudleiar. 
 
Årsbudsjettert resultat på desse prosjekta er samla kr – 153 400,-. 
 
Cup/ SSF Cup 
Ifbm. SSF Cupen er det m.a. budsjettert med kr 35 000,- i kjøp av premiar, i 
tillegg til noko diverse kostnader. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 47 500,- 
 
FIS-renn 
I samband med renna i Norgescup’ en er det budsjettert at komiteen dekkjer 
reise- og opphald for hovudleiar og støtteapparat (3 personar ved kvart 
arrangement). Det er i tillegg budsjettert med eit honorar for hovudleiar. Det 
er også budsjettert med ein andel refusjonar i samband med desse 
arrangementa. 
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 120 000,- 
 
Krinslag 
På krinslaget er det budsjettert med kr. 350 000,- i årskontingent 
(krinslagskontingent), same nivå som rekneskapstala for 2014 viser. 
 
Vidare er det m.a. budsjettert med kr 125 000,- i kjøp av klede, kr. 40 000,- i 
reisekostnader og kr. 150 000,- i overnatting i samband med samlingar.  
 
Årsbudsjettert resultat på dette prosjektet er kr. – 93 000,-. 
 
Langrennskomiteen 
Til møteverksemd i langrennskomiteen er det sett av kr. 8 400,- 
 



 

                                                                                       

 

 
 
LSV-huer 
Det er budsjettert at evt. kjøp og sal av LSV-huer skal balansere. 
 
GENERELL SLUTTKOMMENTAR 
Adm. sitt framlegg til budsjett må reviderast 1. kvartal 2016.  
 
I tillegg vil det mest truleg vere aktuelt med diverse avsetningar frå 2015 til 
2016, m.a.o. må budsjettet oppdaterast når skikrinsstyret gjer endeleg vedtak 
om evt. avsetningar.  

 
Det blir lagt opp til at vedtak om evt. avsetningar skal gjerast i samband med 
styremøte i januar/februar 2016, når arbeidet med rekneskapen for 2015 er 
sluttført. 

 
   VEDTAK 
     Skikrinsstyret godkjenner rammene for budsjett 2016. 
 
SAK 28 15-17 Team Veidekke Vest 

Bakgrunn 
Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane knytt til Team Veidekke Vest (TVV) har 
vore svært utfordrande, og ein har så langt ikkje klart å få på plass 
markedsavtalar i   høve til målsetjing. 
 
Leiar i langrennskomiteen ynskjer at skikrinsstyret drøftar den regionale 
markedsstrategien knytt til TVV. 

 
   VEDTAK 
   Grunna leiar i langrennskomiteen sitt forfall til møtet vert saka utsett. 
 
SAK 29 15-17 Ski i Skulen 2016 
   Bakgrunn 
   Ref. tidlegare drøftingar og arbeid vidarefører Sogn og Fjordane Skikrins 
    prosjektet Ski i Skulen vinteren 2016. 
 
   Kort om prosjektet 

Ski i skulen 2016 blir gjennomført med ei eller to klassar på mellomsteget 
ved utvalde skular. I lag med det lokale idrettslaget tilbyr ein 5 -6 skiøkter à 
2-3 timar i perioden januar-mars. 

 
Gjennom prosjektet får elevane tilbod om eit flott opplegg, både skifagleg og 
sosialt.  

 
Økonomi 
Gjennom prosjektet dekkjer skikrinsen transport av elevar og lærarar til 
næraste skianlegg, i tillegg dekkjer ein løn til instruktørar rekruttert frå det 
lokale idrettslaget eller skikrinsen. 

 
Såleis er tilbodet kostnadsfritt for skulen. 

 
 



 

                                                                                       

 

 
Prosjekteigar 
Det er Sogn og Fjordane Skikrins som eig prosjektet, men Sogn og Fjordane 
Fylkeskommune er saman med Sparebankstiftinga Sogn og Fjordane særs 
viktige økonomiske bidragsytarar. 
 
Plan- og samfunnavdelinga i fylkeskommunen støttar prosjektet med kr. 
100 000,- jf. utviklingsavtale, medan Sparebankstiftinga støttar prosjektet 
med kr. 50 000,- i 2016. 
 
Føremål og målsetjing 
Skikrinsen sitt føremål med prosjektet er å styrke tilbodet om fysisk aktivitet 
til elevane vinterstid, samt gje dei positive opplevingar, skiglede og- dugleik 
som dei kan ta med seg inn i vaksenlivet. 

 
For skikrinsen er det spesielt viktig at prosjektet vert gjennomført i 
grunnskulen, som gjev tilbodet til alle elevane uavhengig av 
foreldra/føresette sin sosioøkonomiske status. 

 
Målsetjing med prosjektet; 

 
- skape ei god skiopplæring i grunnskulen, der skiglede i snø er eit sentralt  

moment 
- bidra til auka fysisk aktivitet blant born og ungdom gjennom aktivitet 

vinterstid 
- innføring i grunnleggande ferdigheiter innan vinterfriluftsliv 

 
Organisering og gjennomføring 
Følgjande skular og idrettslag har fått tilbod om deltaking i 2016: 

 
- Gaupne skule – IL Bjørn 
- Flatbygdi skule – Vik IL 
- Breim skule – Breimsbygda IL 
- Flatene skule – Førde IL 
- Tonning skule – Markane IL 
- Nordfjordeid skule – Eid IL 
- Trudvang skule – Sogndal IL 
- Leikanger barneskule – Syril IL 
- Sunde skule – Førde IL 
- Haugen skule – Haugen IL 
- Sagatun skule – Balestrand IL 
- Dingemoen skule – Dale IL 

 
Distansekort på nett 
Skikrinsen set krav om at alle elevar som deltek i prosjektet registrerar sin 
skiaktivitet gjennom distansekort på nett. 

 
Meir informasjon om denne ordninga finn ein på Norges Skiforbund sine 
nettsider; 
http://www.skiforbundet.no/barn-og-skiidrett/distansekort-pa-nett/ 

 
 

http://www.skiforbundet.no/barn-og-skiidrett/distansekort-pa-nett/


 

                                                                                       

 

 
Instruktørar 
Til liks med fjoråret får skulen moglegheit til å nytte eigne lærarar som 
instruktørar. Føresetnaden er at aktuelle lærar har naudsynt skifagleg 
kompetanse.  

 
Elles vil ein kunne rekruttere instruktørar frå det lokale idrettslaget eller  
skikrinsen.  

 
Skikrinsen syter for utbetaling av lønn (kr. 500,- pr. økt) og evt. 
reisekostnader for instruktørane. 

 
Skular som rekrutterar instruktørar frå eige personale vil få overført same 
beløp. 

  
Primært ynskjer ein at det skal vere faste instruktørar, og det bør ikkje vere 
meir enn 20 elevar pr. instruktør. 

 
Timetal/ gjennomføring 
I prosjektet legg ein opp til 2 timar aktivitet pr. veke frå januar og fram til 
vinterferien. Inklusiv tidsbruk med  transport brukar ein då ca. 1 x 3 
skuletimar pr. veke. 

 
Innhald 
Skiaktivitet på flate 
- lære grunnleggande ferdigheiter knytt til klassisk skiteknikk, langrenn 
- lære ferdigheiter knytt til friteknikk, langrenn 

 
Skiaktivitet i bakke 
- grunnleggande svingteknikk 
- grunnleggande hoppteknikk 
- tileigne seg god balanse og generell skiferdigheit i nedoverbakke 
- det er ei målsetjing (der det er naturleg) at minimum ei økt skal vere i ein 

alpinbakke 
 

Å klare seg ute vinterstid 
- lære å tenne, bevare og kose seg rundt eit bål vinterstid 
- lære påkledning vinterstid (kulde, sveitte etc.) 

 
Informasjon 
Før prosjektet tek til tilbyr ein å komme til skulen for å informere aktuelle 
lærarar og elevar. 
 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering. 

 
SAK 30 15-17 Vårmøtet 2016 
   Bakgrunn 
   Skikrinsstyret fastset tid og stad for Vårmøtet 2016. 
     
 
 



 

                                                                                       

 

 
Vidare fremmar adm. forslag om at Skikrinsstyret skal drøfte innhald på 

  Vårmøtet sin fellesdel, samt aktuelle foredragshaldarar. 
    

VEDTAK 
Skikrinsstyret gjer vedtak om at følgjande personar kan vere aktuelle 
som innleiarar på Vårmøtet sin fellesdel: 
 
- Aleksander Støckl 
- Asgeir Moberg 
- Håvard Tjørhom 
- Marius Arnesen 
- Øyvind Sandbakk 

 
Aktuell dato for Vårmøtet 2016 er torsdag 09. juni 2016. 

 
SAK 31 15-17  Fakkelmarkering i Stryn 
   Bakgrunn 
   21 norske byar skal vere vertskap for OL-elden på veg til Ungdoms-OL, og 
    alle idrettskrinsane i landet skal lage sine olympiske markeringar.  
 

I høve til programmet for fakkelturneen vert det fakkelmarkering i Stryn 22. 
januar 2016. 
 
Leiar fremmar forslag om at Skikrinsstyret skal drøfte eventuelt, og korleis  
Sogn og Fjordane Skikrins skal markere seg når fakkelturneen kjem til Stryn. 

 
VEDTAK 

  Skikrinsstyret gjer vedtak om at adm. tek kontakt med arrangøren for å 
   avklare evt. medverknad frå skikrinsen si side. 

 
Ein skal vidare arbeide for at utøvarar frå Sogn og Fjordane Skikrins sine 

  «krinslag» skal vere tilstades i samband med markeringa. 
 
Adm. sender ut info. skriv/ innbyding til aktuelle utøvarar. 

 
SAK 32 15-17 Handlingsplan 2015-2015 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins arbeider med utgangspunkt i Strategiplanen 
   2013-2017. Planen vart vedteken i samband med Skikrinstinget på Skei i 

2013, og planen er den organiserte skiidretten i Sogn og Fjordane sitt 
skipolitiske dokument. 
 
Planen er seinare revidert i samband med Skikrinstinget i 2015. 

 
Dette dokumentet dannar grunnlaget for Skikrinsstyret og greinkomitèane 
sine årlege handlingsplanar. 
 
Summen av dei årlege handlingsplanane i heile strategiperioden skal gje oss 
størst mogleg grad av måloppnåelse. Dette skal hjelpe oss å til å skape ein 
endå betre aktivitet i klubb og krins. 
 



 

                                                                                       

 

 
Sogn og Fjordane Skikrins sin Strategiplan 2013-2017 finn ein vedlagt. 
 
Greinkomiteane sine førebelse handlingsplanar for 2015-2016 finn ein også 
vedlagt.  
 
I det vidare planarbeidet er det naturleg at ein drøftar komitène sine tiltak 
innanfor dei ulike innsatsområda, og at ein oppdaterar planen med 
Skikrinsstyret sine aktuelle tiltak. 

    
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret vedtek handlingsplanen slik den føreligg med endringar i 
    drøfta i møtet. 
 
   I samband med handsaminga av handlingsplanen drøfta Skikrinsstyret 
     moglegheitene for evt. å tilsette fleire trenarressursar i skikrinsen. Dette med 
    bakgrunn i dei gode erfaringane frå tilsetjinga av Even Hole som krinstrenar i 
     alpint. 
 
SAK 33 15-17 Kartlegging universell utforming 

Bakgrunn 
Fylkeskommunen har hausten 2015 gjennomført ei kartlegging av tilkomst 
for  personar med nedsett funksjonsevne til badeplassar, turstiar ved 
skisenter, parkering, varmestove og sanitæranlegg. 

 
 Det har vore representant frå skikrinsen ved nesten alle synfaringane ved 

aktuelle skisenter. 
 

Kommune- og sluttrapport er vedlagt.  
 
 Eit av måla med kartleggingsprosjektet er å styrke skisentra sin kompetanse 

og tenking vedr. tilkomst og universell utforming for personar med nedsett 
rørsleevne. 
 

 Kartlegginga har vist at det er få anlegg/ friluftslivområder som er godt 
tilrettelagt med universell utforming, og at mange område har stort 
potensiale for forbedring. Ved å gjere små endringar som merking av HC-
parkering, flate ut tilkomst til anlegg, få vekk tersklar til bygg, tilpasse toalett 
og bygging av rampe så vil fleire av kommunane kunne tilby friluftsområde 
som er tilgjengelege for alle. 

 
 Kartlegging av skianlegg utanom vintersesong gjev eit noko dårleg bilete av 

korleis anlegga fungerar i den sesongen det er tenkt for. Mykje endrar seg når 
snøen har lagt seg. Kartlegginga avdekka at delar av anlegga kan gjerast meir 
tilgjengelege ved at dei som brøyter/ preparerar anlegget, må tenkje på at dei 
ikkje må lage for bratte overgangar mellom parkering- og utfartsområde. 

    
VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 34 15-17 Status prosjekt «krinstrenar alpint» v/ Even Hole 
    Bakgrunn 

Ref. vedtak i Sak 07 15-17. 
 
Krinstrenar i alpint, Even Hole, orienterte Skikrinsstyret om sitt 
arbeid i Sogn og Fjordane Skikrins på følgjande punkt; 

 
- Fjord1 samlingar barmark 
- sportsleg opplegg 
- samlingsstadane (Sandane, Førde, Jølster) 
- sportsleg nivå/ utvikling 
- opplegg vinter 2016, sonetreningar 
- utvikling av klubbtrenarkompetanse 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at ein i 
samband med neste møte i Skikrinsstyret skal invitere hovudtrenarane i 
langrenn og hopp for å orientere om aktiviteten i respektive greiner. 
 

SAK 35 15-17 Status markedsarbeid i SFSK 
   Bakgrunn 

Mange av skikrinsen sine samarbeidsavtalar har vore til reforhandling siste 
året.  
 
Adm. presenterte status i markedsarbeidet til skikrinsen p.t. 

 
Verksemd Grein Går ut Status 
Fylkeskommunen AU/Ski i Skulen 2016 Avtalen er 

reforhandla t.o.m. 
2016. Økonomisk 
nivå er same som 
tidlegare. Ny avtale 
er signert i august 
2015. 

Skei Hotell AU 2015 Avtalen er 
reforhandla for 
sesongen 2015-
2016. Ny avtale er 
signert i august. 

Skiing Norway,  
Hotel Alexandra 

AU 2017 Avtalen er fakturert 
NSF nov. 2015. 

Skiing Norway, 
Skogstad Sport AS 

AU 2018 Avtalen er fakturert 
NSF nov. 2015. 

Skogstad Sport AS AU  Avtalen er under 
forhandling, men er 
p.t. ikkje signert. 



 

                                                                                       

 

 

Verksemd Grein Går ut Status 
AVIS Bilutleige AU 2018 Avtalen er 

forhandla, og er klar 
til signering i 
desember 2015 

ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen er 
reforhandla t.o.m. 
våren 2018. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 
Ny avtale er signert 
august 2015. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2017 Avtalen vart 
reforhandla og 
signert vinteren 
2015. Avtalen 
strekker seg t.o.m. 
31.12.2017. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 

G-Sport/  
Erdal Sport AS 

Langrenn 2017 Ny to-årig avtale er 
signert november 
2015. Utstyrsavtale. 

SFE Hopp/ langrenn 2016 Prosess om evt. ny 
avtale vert starta 
vinteren 2016. 

COOP Vest SA Alpint 2016 Prosess om evt. ny 
avtale vert starta 
vinteren 2016. 

Frydenbø Alpint 2017 Ny to-årig avtale er 
signert våren 2015. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 

Fjord1 Alpint 2018 Avtalen er 
reforhandla for 3 
nye år og signert i 
september 2015. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 

Sparebanken Vest Alpint 2018 Ny avtale signert 
oktober 2015. 

Toyota Nordfjord AU   

 
VEDTAK 

  Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 36 15-17 Ski- og snøsamlingar for funksjonshemma 2016 
    Bakgrunn 
   Nettverksperson i integrering i Sogn og Fjordane Skikrins, Asle Sande, har 
    saman med adm. sjef planlagt ski- og snøsamling for funksjonshemma slik 
    vinteren 2016: 
 

- Breimsbygda Skisenter, 10. februar 2015 
- Sogn Skisenter, 11. februar 2015 

 
Tiltaka vert gjennomført i samarbeid med NAV Hjelpemiddelsentralen, samt 
diverse hjelpemiddelfirma. 

 
   VEDTAK 
    Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 37 15-17  Tilhengar Sogn og Fjordane Skikrins 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins har gjort avtale om å kjøpe ein ny skåphengar av 
    ByggTeam AS i Førde. 
 
   Prisen på hengaren er kr. 5 000,- (inkl. mva.), og dei vitale måla er 300cm x  
    145cm. 
 
   Planen er å setje opp hengaren med logomarkering knytt til alle skikrinsen 
    sine sponsorar og at hengaren skal kunne nyttast av alle greinkomitèar. 
    

VEDTAK 
  Skikrinsstyret tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at hengaren 
  skal setjast opp med logomarkering frå Sogn og Fjordane Skikrins samt 
   eksisterande sponsorar. 

 
I tillegg legg ein opp til å selje logomarkering framme og bak på hengaren til 

   kr. 10 000,- pr merke/ logo. 
 
 
EVENTUELT 
 
Neste møte i Skikrinsstyret: Skei, Thon Jølster Hotell, 10. februar 2016. 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Inge Fænn (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 16 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå møte i 
                                                                Skikrinsstyret  
 
Skikrinsstyret@ 
 
          
Sakshand.: YT/IF  Dato: 05.09.2015 Arkivk.: styret/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
Stad   Loen, Hotel Alexandra 
 
Tidspunkt:  Frammøte, fredag 04. september 
   Avslutning, laurdag 05. september  
 
 
 
RAMMEPROGRAM, FREDAG 04. SEPTEMBER 2015 
 
Program Tidspunkt Saker Andre opplysningar 
Frammøte Kl. 17.00   
Møte i Skikrinsstyret Kl. 17.00-19.00 Sak 01-05 /15-17  
Sosialt samvèr 
(basseng/ spa m.m.) 

Kl. 19.00   

Middag Kl. 20.30   
 
 
RAMMEPROGRAM, LAURDAG 05. SEPTEMBER 2015 
 
Program Tidspunkt Saker Andre opplysningar 
Frukost Kl. 08.00   
Møte i Skikrinsstyret Kl. 09.00-12.00 Sak 06-13 / 15-17  
Lunsj Kl. 12.00   
Heimreise Kl. 12.30 – 13.00   
 
 
 
Sakliste; sjå neste side. 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I SKIKRINSSTYRET, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
 
Sakliste – fredag 04. september 2015 
 
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 SFSK AK protokoll nr. 01 15-17  
 
RAPPORTERING 
SAK 02 15-17 Rekneskapsrapport pr. 30.08.2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 03 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 04 15-17 Godkjenning av protokoll frå styremøte nr. 10 13-15 
 
TEMASAKER 
SAK 05 15-17 Status og utfordringar i Sogn og Fjordane Skikrins 
 
 
Sakliste – laurdag 05. september 2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 06 15-17 Revidering av budsjett 2015 
SAK 07 15-17 Arbeidsavtale – Even Hole 
SAK 08 15-17 Beredskapsplan Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 09 15-17 Haustmøtet 2015 
SAK 10 15-17 Norges Skiforbund sin Anleggspris 2015 
SAK 11 15-17  Møteplan Skikrinsstyret 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 12 15-17  Markedsarbeid Sogn og Fjordane Skikrins 
SAK 13 15-17  Synfaring Ullsheim, 10.08.2015 
 
EVENTUELT 
SAK 14 15-17  Programsatsingsmidlar til Langeland Skisenter 
 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Inge Fænn, Finn Årdal, Hallvard Nygård, Atle Hamar (fredag), Lars Kveen, 

Anders Felde (fredag), Per Lambretcths og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Reidun Hegrenes, Arthur Hegrenes, Gunnar Fannemel, Asle Sande 
 
MERKNADER: Lars Kveen (nestleiar i hopp- og kombinertkomiteen) møtte i stadenfor 

Gunnar Fannemel (leiar i hopp- og kombinertkomiteen). Anders Felde (2. 
vara) deltok i møtet fredag for Asle Sande (1. vara). Per Lambrecths 
(nestleiar alpinkomiteen) deltok i møtet fredag med talerett, og møtte i 
stadenfor Atle Hamar (leiar alpinkomiteen) laurdag. 

 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

    
Sakliste – fredag 04. september 2015 
 
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 SFSK AK protokoll nr. 01 15-17  

Bakgrunn 
Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
VEDTAK 
Teke til orientering. 

 
RAPPORTERING 
SAK 02 15-17 Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
   Bakgrunn 
   Rekneskap pr. 28.08.2015 er sendt ut på førehand. 
   Adm. presenterte rekneskapen. 
 

VEDTAK 
Skikrinsstyret tek framlagt rekneskapsrapport til orientering.  
  

DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 03 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste m/ vedlegg er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner innkalling og sakliste 
 
SAK 04 15-17 Godkjenning av protokoll frå styremøte nr. 10 13-15 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå styremøte nr. 10 13-15 er sendt ut tidlegare for godkjenning. 
   Protokollen er også lagt ved som eige vedlegg. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner protokoll frå styremøte nr. 10 13-15. 
 



 

                                                                                       

 

 
TEMASAKER 
SAK 05 15-17 Status og utfordringar i Sogn og Fjordane Skikrins 
   Bakgrunn 

Med grunnlag i Sogn og Fjordane Skikrins sin Strategiplan (vedlagt) legg ein 
opp til ei drøfting i Skikrinsstyret vedr. status og utfordringar knytt til 
skisporten i fylket. 
 
Konklusjonane med bakgrunn i drøftingane skal danne delar av grunnlaget 
for utarbeiding av skikrinsen sin handlingsplanar kommande år. 

 
VEDTAK 
Med bakgrunn i drøftingar og konklusjonane i saka gjer Skikrinsstyret 
følgjande vedtak: 
 
1) Adm. utarbeidar eit notat til Sogn og Fjordane idrettskrins. Notatet skal 

m.a. omhandle utfordringane knytt til korleis dei vidaregåande skulane 
(fylkeskommunen) i større grad må samhandle med idretten, m.o.t. 
kombinasjon av skulegang og toppidrett. 
 

2) Greinkomitèane i Sogn og Fjordane Skikrins skal utvikle Sportsplanar for 
respektive skigreiner. Sportsplanane skal ta utgangspunkt i Norges 
Skiforbund sine langsiktige utviklingsplanar, og tilpassast våre lokale- og 
regionale høve. Eit grovutkast til Sportsplanar skal presenterast i 
samband med Haustmøte 2015, og skal endeleg handsamast i samband 
med Vårmøtet 2016. 
 

3) Sogn og Fjordane Skikrins skal vurdere å iverksetje eit arbeid knytt til 
klubb- og leiarutvikling. Adm. følgjer opp dette arbeidet i samarbeid med 
nestleiar i Skikrinsstyret (leiar for utdannings- og utviklingskomiteen). 

 
Sakliste – laurdag 05. september 2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 06 15-17 Revidering av budsjett 2015 
   Bakgrunn 
   Viser til Skikrinsstyret sitt vedtak i: 

 
Sak 123 13-15 – Fordeling av mva. kompensasjon 2015. 
 
Skikrinsstyret sluttar seg til framlegget, og gjer vedtak om at mva. 
kompensasjonen i 2015 skal budsjetterast og førast som inntekt fordelt på 
arbeidsutvalet/ administrasjon, alpinkomiteen, hopp-/ kombinertkomtieen 
og langrennskomiteen. Vedtaket innbefattar at fordelinga av tilskotet skjer 
etter prosentvis fordeling basert på sum driftskostnader for dei ulike 
avdelingane pr. år. 
 
Jamfør Skikrinsstyret sitt vedtak har administrasjonen revidert budsjettet for 
2015. 

 
Med bakgrunn i vedtaket er budsjetteringa av mva. kompensasjonen endra 
slik: 



 

                                                                                       

 

 
- Arbeidsutvalet (AU) sine inntekter er redusert til ca. kr. 41 000,- (frå kr. 

160 000,-) 
- Alpinkomiteen (AK) sine inntekter er auka med ca. kr. kr. 49 000,- 
- Langrennskomiteen (LK) sine inntekter er auka med ca. kr. 67 000,- 
- Hopp- og kombindertkomiteen sine inntekter er auka med ca. kr. 2 000,- 

 
Bortfallet av inntektene (mva. komp.) i AU sitt budsjett medfører at AU 
får eit budsjettert underskot på ca. kr. 107 000,- (før ytterlegare 
revidering). 

 
Vidare har ein i revideringsprosessen styrka budsjettet til AU med kr. 
37 500,- i markedsinntekter jf. samarbeidsavtalane knytt til konseptet 
Skiing Norway. I tillegg har ein redusert diverse kostnader både i styret 
og administrasjonen sitt budsjett. 

 
Til tross for dette så klarar ein ikkje å balansere AU sitt budsjett jf. vedtak i 
Skikrinsstyret. 

 
Adm. føreslår difor at ein endrar fordelingsnøkkelen når det gjeld 
markedsinntekter frå 7,5% til 12%. Dette medfører at markedsinntektene vert 
fordelt slik for 2015; 

 
- AU; kr.  88 200,- 
- LK; kr. 345 720,- 
- AK; kr. 321 200,- (inkl. samarbeidsavtale med Sparebanken Vest) 
- HKK; kr. 50 000,- 

 
Slik kan AU sitt budsjett balansere, og ein har vidare etablert ei ordning der 
ein sikrar ei framtidsretta fordeling av inntektsgrunnlaget til Sogn og 
Fjordane Skikrins. 

 
Med bakgrunn i endringane har respektive greinkomitèar eit udisponert 
budsjettert resultat for 2015: 

 
- AU; kr.  8 600,- 
- LK; kr. 52 170,- 
- AK; kr. 48 650,- 
- HKK; kr. 5 850,- 
- Totalt; kr. 115 270,- 

 
Adm. oppmodar komitèane å drøfte korleis det reviderte resultatet i 
budsjettet for 2015 skal disponerast. 
 
Revidert budsjett er vedlagt. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret godkjenner revideringa av budsjettet for 2015, og gjer vidare 
   vedtak om at fordelingsnøkkelen av markedsinntektene vert endra frå 7,5% 
   til 12%. Dvs. at AU held igjen 12% av markedsinntektene til eiga drift, medan 
   resterande 88% vert ført over til greinkomitèane (jf. respektive 
   samarbeidsavtalar) 



 

                                                                                       

 

 
SAK 07 15-17 Arbeidsavtale – Even Hole 
   Bakgrunn 

Med bakgrunn i den nye samarbeidsavtalen med Sparebanken Vest har 
alpinkomiteen gjort vedtak (Sak 05 15-17) om at Even Hole skal tilsettast som 
krinstrenar sesongane 2015-2016, 2016-2017 og 2017-2018.  

 
   Stillingsprosenten til Hole vert 40%, og med bakgrunn i finansiering av 
   stillinga er lønna fastsett til kr. 240 000,- pr. år (feriepengar og arb. gj. avgift 
   kjem i tillegg). 

 
Hole sitt virke som krinslagstrenar vil vere knytt til utvikling av 
klubbmiljø, utvikling av lokale trenarar, ansvarleg for komiteen sine    
barmarksamlingar, hovudleiar på Hovudlandsrenn etc. Hovudoppgåvene er 
spesifisert i vedlagde arbeidsavtale m/ vedlegg. 

 
Rammene for Even Hole sin arbeidsavtale skal formelt godkjennast av 
Skikrinsstyret. 

     
Framlegg til arbeidsavtale m/ vedlegg er utsendt på førehand. 

 
VEDTAK 
Skikrinsstyret godkjenner rammene for Even Hole sin arbeidsavtale, og gjer 
vedtak om at Hole skal tilsettast i Sogn og Fjordane Skikrins i 40% stilling 
som krinstrenar i alpint. 

 
   Under føresetnad av at dei økonomiske rammevilkåra er i høve til budsjett, 
   får leiar i alpinkomiteen og adm. sjef fullmakt til å inngå  
    arbeidsavtale m/ Even Hole f.o.m. 15.09.2015. 
 
SAK 08 15-17 Beredskapsplan Sogn og Fjordane Skikrins 

Bakgrunn 
I samråd med styreleiar har adm. sjef utarbeida eit framlegg til 
Beredskapsplan for Sogn og Fjordane Skikrins. 

 
 Beredskapsplanen er utarbeida med grunnlag i tidlegare drøftingar i 

Skikrinsstyret, og skal vere eit dokument som beskriv kva som må gjerast i 
ein krisesituasjon. 

 
 Planen skal omfatte heile organisasjonen, og sikre at ein er godt førebudd på 

handsaming av ulike typar krisesituasjonar. 
 
 Framlegg til Beredskapsplan finn ein vedlagt.  
 
   VEDTAK 

Skikrinsstyret godkjenner framlegg til Beredskapsplan.  
 
Vidare skal administrasjonen syte for at Beredskapsplanen vert forankra i 
organisasjonen, m.a. gjennom eiga orientering om planen i samband med 
Haustmøtet. 

 
 



 

                                                                                       

 

 
 
SAK 09 15-17 Haustmøtet 2015 
   Bakgrunn 
   I høve til Sogn og Fjordane Skikrins si lov fastset Skikrinsstyret tid 
   og stad for gjennomføring av Haustmøtet. 
 
   Skikrinsstyret fastset også program for fellesdelen. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret fastset Haustmøtet til tysdag 27. oktober 2015. Møtet vert 
   avvikla på Skei, Skei Hotell. 
 

Aktuell foredragshaldar på fellesdelen kan vere Arvid Andenæs og 
Aleksander Støckl. 

 
SAK 10 15-17 Norges Skiforbund sin Anleggspris 2015 
   Bakgrunn 
   Også i år skal Norges Skiforbund tildele ein anleggspris. Prisen vert delt ut 
   på arrangør- og anleggsseminaret 16.-18. oktober 2015. 
 
   Skikrinsane er oppmoda å innstille ein kandidat. 
 
   Kriterie; 

- at anlegget har gode løysningar for heilårsbruk 
- at det er lagt til rette for god variasjon av aktivitetar 
- at utforming gjer det attraktivt både for breidde- og toppsegmentet 
- at det er gode løysingar for å sikre snø 
 
Skiforbundet ber om innspel på kandidatar innan 01. oktober 2015. 
 
Anlegga som vert innstilt kan vere arenaer som har vore gjennom utbygging/ 
renovering eller arenaer som er nyetablerte. 
 

   VEDTAK 
   Skikrinsstyret innstiller Hornindal Skisenter til Norges Skiforbund sin 
   Anleggspris 2015. 
 
SAK 11 15-17  Møteplan Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Skikrinsstyret skal fastsette møteplan for hausten 2015. 
 

Elles er Skikrinsen invitert til fagmøte/ dialogmøte med Sogn og Fjordane 
idrettskrins på Skei 16.09.2015, kl. 18.00-20.30. 
 
Her følgjer invitasjon til møtet; 
 
Fagmøta skal gi høve til gjensidig utveksling av erfaringar, innspel til 
utviklingstiltak og søking etter kunnskap som kan styrke idrettstilboda. 
 



 

                                                                                       

 

Eitt dagsaktuelt fagpolitisk tema er oppfølging av nytt Idrettspolitisk 
dokument, IPD 2015-2019. Dette gir føringar for alle ledd t.d. for 
innretninga av tilboda for barn og ungdom i det daglege  
idrettsarbeidet. Elles set vi fokus på vidare prosess med fellesprosjektet 
«Framtidas i idrett i Sogn og Fj.» og særidrettane sine behov for 
kunnskap/spisskompetanse på felles- og tverridrettslege  
fagområde. 
 
Vi har sett følgjande på dagsorden: 
 

1. Viktige idrettspolitiske føringar frå IPD 2015-2019 med m.a. 
følgjande utfordringar:  
Korleis må vi innrette organisering og aktivitet for å sikre at: 

 barn og ungdom får høve til å delta i fleire idrettar 
 idrettslaga har eit tilpassa sesong- og konkurransetilbod med 

aktive sine interesser i sentrum 
 vi avgrensar kostnadsdrivande sider ved deltaking i 

idrettstilboda 
Innleiing og diskusjon 

2. Kunnskaps- og utviklingsstøtte gjennom prosjektet « Framtidas 
idrett i Sogn og Fj.», sjå vedlegg.   
Særidrettane sine behov. Prosess/diskusjon på aktivitetsmål. 

3. Aktuelle andre tema frå idrettskrinsen og innspel frå 
særkrinsane/regionane på sider de ønskjer å ta opp felles. 

  
Vi ser fram til ei ny god fagøkt på Skei 16.9. og treng ei tilbakemelding til 
oss på kven som kjem frå din organisasjon  
  
med frist på torsdag  10 . september. 
  

VEDTAK 
 Skikrinsstyret fastset ikkje tidspunkt for styremøtet hausten 2015, men ein 

legg opp til ett styremøte før Haustmøtet, i tillegg til ett møte i desember. 
 
Vidare deltek Finn Årdal på vegne av Sogn og Fjordane Skikrins på møtet 

 med idrettskrinsen 16. september 2015. 
    

ORIENTERINGSSAKER 
SAK 12 15-17  Markedsarbeid Sogn og Fjordane Skikrins 
   Bakgrunn 

Mange av skikrinsen sine samarbeidsavtalar har vore til reforhandling siste 
året. Her følgjer ein status i markedsarbeidet til skikrinsen p.t. 



 

                                                                                       

 

 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
Fylkeskommunen AU/Ski i Skulen 2015 Avtalen er 

reforhandla t.o.m. 
2016. Økonomisk 
nivå er same som 
tidlegare. Ny avtale 
er signert i august 
2015. 

Skei Hotell AU 2015 Avtalen er 
reforhandla for 
sesongen 2015-
2016. Ny avtale er 
signert i august. 

Skiing Norway,  
Hotel Alexandra 

AU 2017  

Skiing Norway, 
Skogstad Sport AS 

AU 2018  

Skogstad Sport AS AU  Avtalen er under 
forhandling, men er 
p.t. ikkje signert. 

ByggTeam AS Langrenn 2015 Avtalen er 
reforhandla t.o.m. 
våren 2018. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 
Ny avtale er signert 
august 2015. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2015 Avtalen vart 
reforhandla og 
signert vinteren 
2015. Avtalen 
strekker seg t.o.m. 
31.12.2017. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 

COOP Vest SA Alpint 2016  
Fjord1 Alpint 2015 Avtalen er under 

reforhandling. Nytt 
møte med Fjord1 er 
avtala 07.09. 2015. 



 

                                                                                       

 

 

Verksemd Grein Går ut Status 
Frydenbø AS Alpint 2017 Avtalen vart 

reforhandla og 
signert våren 2015. 
Avtalen strekker seg 
t.o.m. våren 2017. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 

Sparebanken Vest Alpint 2018 Avtalen er omlag 
ferdig forhandla, 
men den er førebels 
ikkje signert. 

SFE Hopp/ langrenn 2016 Evt. ny avtale er 
under 
reforhandling. 

Toyota AU  Uformell avtale 
AVIS Alpint  Uformell avtale 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
SAK 13 15-17  Synfaring Ullsheim, 10.08.2015 
   Bakgrunn 
   Markane IL vurderar å søkje om NM del 1 eller del 2 med Ullsheim som 
   arena. Som eit ledd i dette har Norges Skiforbund saman med Sogn og 

Fjordane Skikrins og Stryn kommune gjennomført synfaring av løyper, 
stadion, øvrige fasilitetar og infrastruktur. Med tanke på å innrette 
hovudbasen for overnatting, møter og øvrige sidearrangement til Hotel 
Alexandra i Loen, var møte med hotelleiinga og synfaring av hotellet også ein 
del av besøket. 

 
   Det primære føremålet med synfaringa var å vurdere sjølve løypenettet og 
   stadionområdet, og påvise eventuelle utbedringsbehov. Vidare var det også 
   naudsynt å drøfte snøsituasjonen og korleis ein kan førebu seg for å unngå 
   avlysing eller flytting av arrangementet. 
 
   Basert på førebelse tilbakemeldingar frå synfaringa om kva høvesvis NM 
   del 1 og 2 vil innebere av justeringar og tilrettelegging, rådar skiforbundet 
   styret i laget å meisle ut ein arrangementstrategi dei kommande åra. I dette 
   ligg det naturleg ein arrangementserie med opptrapping og testing av ulike 
   kapasitetsbehov fram mot eit evt. NM. I dette er m.a. ein god stab av frivillige 
   ein føresetnad. Gjennom t.d. å danne ein arrangørallianse med relevante 
   naboklubbar vil ein i større grad løfte i flokk, og vere budd til å levere på den 
   strategien som vert lagt. 
 
   Dersom Markane IL ynskjer å arbeide vidare med mål om NM-arrangement 

vil skiforbundet bistå med fleire synfaringar, og elles med innspel i 
prosessen. 

 
    



 

                                                                                       

 

 

Konklusjon: 

 Hovudlinjene i konklusjonen er at Ullsheim har eit godt potensiale for å 
   kunne avvikle eit vellukka NM. Løypenettet treng nokre utvidingar, men i 
   overkommeleg grad. Stadionområde krev kun mindre justeringar. 
 

Utfordringane m.o.t. snø let seg løyse, men kapasiteten på utstyr og vatn bør  
utvidast noko. Dette for å kunne produsere snø til sesongen ein er inne i,  
samt til lagring for neste sesong. 
 
Det mest kritiske slik området framstår i dag er parkering og 
oppstillingsplass for større køyretøy i umiddelbar nærleik til stadion. Dette 
blir ei av hovudutfordringane som må løysast. 

 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering. 
 
EVENTUELT 
SAK 14 15-17  Programsatsingsmidlar til Langeland Skisenter 
   Bakgrunn 
   Kulturdepartementet har vedteke å tildele Langeland Skisenter 2,2 millionar 
   av departementet sine programsatsingsmidlar til rulleskiløyper. Tildelinga er 
   gjort med bakgrunn i innstilling frå Norges Skiforbund og Sogn og Fjordane 
   Skikrins. 
 
   Programsatsingsmidlane vert tildelt med atterhald om at søknad om 
   ordinære spelemidlar gjennom ordninga «Idrettsanlegg i kommunane» vert 
   godkjend. Det vil seie at søknaden vert funnen i formell orden av Sogn og  
   Fjordane fylkeskommune. Programsatsingsmidlane kjem i tillegg til 
   eventuelt tilskot av ordinære spelemidlar. Statleg tilskot kan ikkje utgjere 
   meir enn 50% av godkjende kostnader med rett til tilskot. 
 
   Programsatsingsmidlane til departementet kan utbetalast når det ligg føre 
   ein spelemiddelsøknad i formell orden i fylkeskommunen og byggjearbeida 
   er i gang. 
 
   VEDTAK 
   Skikrinsstyret tek saka til orientering.   
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Inge Fænn (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar        Adm. sjef 
 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 17 15-17  SFSK AK protokoll nr. 02 15-17 
 
Alpinkomiteen@ 
          
Sakshand.: AH/ YT  Dato: 24.09.2015  Arkivk.: ak/møter/protokoll /15-17 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotell 
Tidspunkt:  Torsdag 24. september 2015, kl. 18.00-21.oo 
 
Sakliste 
 
REFERATSAKER 
SAK 09 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
SAK 10 15-17 Arbeidsavtale Even Hole 
    
RAPPORTERING 
SAK 11 15-17  Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015  
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 12 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 13 15-17  Godkjenning av protokoll frå møte nr. 01 15-17 i AK 
SAK 14 15-17  Organisering av arbeidet til krinstrenar 
SAK 15 15-17  Handlingsplan 2014-2015 
SAK 16 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
SAK 17 15-17  Terminliste 2015-2016 
SAK 18 15-17  Haustmøtet 2015 
 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 19 15-17  Status Fjord1 samlingar 2015-2016 
SAK 20 15-17 Samarbeidsavtale Fjord1 
SAK 21 15-17  Samarbeidsavtale Sparebanken Vest 
 
 
EVENTUELT 
 
SAK 22 15-17 Alternativt opplegg til Fjord1 samling i Hintertux på Juvass i 2016 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 02 I ALPINKOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Atle Hamar, Per Lambrecths, Rune Espe, Per Asbjørn Felde, Hege Venes, 

og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL:  
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
REFERATSAKER 
SAK 09 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
SAK 10 15-17 Arbeidsavtale Even Hole 
   Bakgrunn 
   Even Hole sin arbeidsavtale m/ vedlegg er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 11 15-17  Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
   Bakgrunn 
    Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 er vedlagt. 
   Adm. presenterte rapporten. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 12 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
 Bakgrunn 
 Innkalling og sakliste m/ vedlegg er sendt ut på førehand. 
 
 VEDTAK 

Alpinkomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 13 15-17  Godkjenning av protokoll frå møte nr. 01 15-17 i AK 
   Bakgrunn 
   Protokoll nr. 01 15-17  frå møte i alpinkomiteen er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen godkjenner protokoll nr. 01 15-17. 
 
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 14 15-17  Organisering av arbeidet til krinstrenar 
   Bakgrunn 
   Med omsyn til skikrinsen si tilsetting av Even Hole som krinstrenar i alpint, 
   skal komiteen ta stilling til korleis dette arbeidet skal organiserast. 
 
   Dvs. at komiteen konkretiserar følgjande hovudarbeidsområde jf. krinstrenar 
   sin arbeidsavtale (vedlagt, sak 10 15-17): 
 

 Delta i sesongplanlegging av SFSK sine sportslege aktivitetar 

 Legge til rette for sonevise klubbtreningar i høve til planlagde 

sesongaktivitetar 

 Planlegge, gjennomføre og evaluere barmarkssamlingar i høve til 

planlagde sesongaktivitetar 

 Delta i utarbeiding av utviklingsplanar for krins, klubb og utøvarar 

 Planlegge og gjennomføre trenarkurs i alpint 

 Sportsleg hovudleiar for SFSK i samband med Hovudlandsrennet i alpint 

(gjeld spesifikt fartsdelen). 

   VEDTAK 
   Alpinkomiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
    

 Krinstrenar skal vere sportsleg hovudleiar i samband med 
Hovudlandsrennet i alpint. I 2015 skal Hovudlandsrennet gjennomførast 
på Bjorli 15.-20. mars 2016. Dette gjeld spesifikt fartsdelen. 
 

 Krinstrenar skal vere hovudtrenar for eit samlingsbasert 
barmarksopplegg etter modellen frå 2015 (5-6 samlingar i perioden 
august-okt./ nov.). 
 

 Krinstrenar skal vere hovudtrenar på min. ei skisamling i mai/ juni. 
 

 Krinstrenar skal vere kurslærar i samband med min. 1 trenarkurs (Trenar 
I) pr. år, i tillegg til modulbaserte kursopplegg i klubb 
 

 Krinstrenar skal gjennomføre klubbutviklingsprosessar i aktuelle 
alpingrupper hausten 2015 (Krinstrenar lagar plan for klubbesøk saman 
med adm. sjef) 
 

 Krinstrenar skal legge til for eit sonebasert treningsopplegg i klubbane frå 
januar-mars. 
 
Ein legg opp til ei trening pr. sone kvar tredje veke. I tillegg skal ein legge 
til rette for enkelte skitreningar rennfrie dagar i helgane jf. terminlista. 
(Krinstrenar utarbeidar plan for sonebasert treningsopplegg saman med 
adm. sjef og aktuelle klubbar, planen for 2016 skal vere klar innan 
utgangen av november 2015). 

 
Leiar i AK følgjer opp vedtaket saman med adm. sjef. 

    
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 15 15-17  Handlingsplan 2014-2015 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins arbeider med utgangspunkt i Strategiplanen 
   2013-2017. Planen vart vedteken i samband med Skikrinstinget på Skei i 

2013, og planen er den organiserte skiidretten i Sogn og Fjordane sitt 
skipolitiske dokument. 
 
Planen er seinare revidert i samband med Skikrinstinget i 2015. 
 
Dette dokumentet dannar grunnlaget for Skikrinsstyret og greinkomitèane 
sine årlege handlingsplanar. 
 
Summen av dei årlege handlingsplanane i heile strategiperioden skal gje oss 
størst mogleg grad av måloppnåelse. Dette skal hjelpe oss å til å skape ein 
endå betre aktivitet i klubb og krins. 
 
Sogn og Fjordane Skikrins sin Strategiplan 2013-2017 finn ein vedlagt, i lag 
med komiteen sin handlingsplan for perioden 2014-2015. 
 
I møtet gjorde alpinkomiteen opp status i planarbeidet for perioden 2014-
2015. 

 
   VEDTAK 
   Alpinkomiteen tek planen til orientering, og gjer vidare vedtak om å legge 
   den til grunn i utarbeidinga av handlingsplan for perioden 2015-2016. 
 
SAK 16 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Med bakgrunn i Sak 15 15-17 skal komiteen utvikle ny handlingsplan for 
   perioden 2015-2016. 
 
   VEDTAK 
   Med bakgrunn i drøftingar og arbeid i møtet vedtek komiteen handlingsplan 
   for perioden 2015-2016. 
 
   Planen skal presenterast i samband med Haustmøtet 2015. 
 
SAK 17 15-17  Terminliste 2015-2016 
   Bakgrunn 

Rammene for terminlista 2015-2016 vart lagt fram i samband med skikrinsen 
sitt Vårmøte. 
 
Deretter vart terminlista sendt til høyring i laga 01. juli, med svarfrist 
01. september 2015. 
 
Framlegg til Terminliste Alpint 2015-2016 finn ein vedlagt. 

 
   Pr. 18. september er det ikkje komt inn innspel til Terminlista 2015-2016. 
 
    
 



 

                                                                                       

 

 
Ein skal forøvrig vere merksam på at tidspunktet for Hovudlandsrennet 2016  

   er flytta til 15.-20. mars 2016. Opphaveleg tidspunkt for meisterskapen var 
   01.-06. mars 2016. 
 

VEDTAK 
Med bakgrunn i endringar drøfta i møtet vedtek komiteen Terminliste Alpint 
2015-2016. 
 
Terminlista skal endeleg handsamast i samband med Haustmøtet 2015. 

 
SAK 18 15-17  Haustmøtet 2015 
   Bakgrunn 
   Skikrinsstyret har i møte nr. 01 15-17 (Sak 09 15-17) gjort vedtak om at 
   Haustmøtet skal avviklast tysdag 27. oktober 2015.  
 

Møtet vert avvikla på Skei v/ Thon Jølster Hotel. 
 
   Komiteen utarbeider sakliste til møtet. 
 
   VEDTAK 
   Komiteen gjer vedtak om følgjande sakliste i samband med Haustmøtet 
   2015:  
 

- Godkjenning av innkalling og sakliste 
- Val av referent 
- Presentasjon – Sparebanken Vest 
- Terminliste 2015-2016 
- Handlingsplan 2015-2016 
- Status Fjord1 samlingar (evaluering p.t. m.m.) 
- Kompetanseutvikling; 

o Trenarutvikling 
o Klubbutvikling 
o TD 
o Sportsplan 

- Rekneskap 1. halvår 2015 
- Eventuelt 

 
ORIENTERINGSSAKER 
SAK 19 15-17  Status Fjord1 samlingar 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Med bakgrunn i tidlegare vedtak er alpinkomiteen ansvarleg for 
   planlegging, gjennomføring og evaluering av følgjande Fjord1 samlingar 
   sesongen 2015-2016. 
 

- Jølster, 01.-03. mai 2015 (gjennomført) 
Hovudtrenar: Even Hole 
Teknisk arrangør: Jølster IL/ skikrinsen 
Tal påmelde: 18 
 
 



 

                                                                                       

 

 
 

- Jølster, 14,-16. mai 2015 (gjennomført) 
Hovudtrenar: Even Hole 
Teknisk arrangør: Jølster IL/ skikrinsen 
Tal påmelde: 33 

 
- Juvass, 12.-14. juni 2015 (gjennomført) 

Hovudtrenar: ARAN 
Teknisk arrangør: ARAN/ skikrinsen 
Tal påmelde: 14 
 

- Juvass, 14.-16. august 2015 (gjennomført) 
Hovudtrenar: ARAN 
Teknisk arrangør: ARAN/ skikrinsen 
Tal påmelde: 20 
 

- Sandane, 21.-22. august 2015 (gjennomført) 
Hovudtrenar: Even Hole 
Teknisk arrangør: BBIL 
Tal påmelde: 30 
 

- Sogndal, 12.-13. september 2015 (gjennomført på Sandane) 
Hovudtrenar: Even Hole 
Teknisk arrangør: Sogndal IL 
Tal påmelde: 27 
 

- Jølster, 26.-27. september 2015 
Hovudtrenar: Even Hole 
Teknisk arrangør: Jølster IL 
Tal påmelde: 26 
 

- Hintertux, 03.-10. oktober 2015 
Hovudtrenar: ARAN 
Teknisk arrangør: ARAN/ skikrinsen 
Tal påmelde: 24 
Logistikk, transport av utstyr: Kjell Tore Nornes og Vidar Taklo 
 

- Førde, 24.-25. oktober 2015 
Hovudtrenar: Even Hole 
Teknisk arrangør: Førde IL 
Tal påmelde: 23 
 

- Breim, 31. okt.-01. november 2015 
Hovudtrenar: Even Hole 
Teknisk arrangør: BBIL 
Tal påmelde: 22 
 

- Hafjell/ Kvitfjell, 26.-29. november 2015 
Hovudtrenar: ARAN 
Teknisk arrangør: ARAN/ skikrinsen 
Tal påmelde: 32 



 

                                                                                       

 

 
- Hafjell, 02.-05. januar 2016 

Hovudtrenar: ARAN 
Teknisk arrangør: ARAN/ skikrinsen 
Tal påmelde: 35 
 

- Sogn og Fjordane, 29.-31. januar 2016 
Hovudtrenar: ARAN og Even Hole 
Teknisk arrangør: ARAN/ lokalt idrettslag 
Tal påmelde: 31 
 

- Hafjell, feb./ mars 2016  
Hovudtrenar: ARAN 
Teknisk arrangør: ARAN/ skikrinsen 
Tal påmelde 19 

 
VEDTAK 

   Teke til orientering. 
 
SAK 20 15-17 Samarbeidsavtale Fjord1 
   Bakgrunn 

Leiar i alpinkomiteen har saman med adm. sjef gjennomført 
reforhandlingsmøte med leiinga i Fjord1 07. september 2015. I samband med 
møtet har Fjord1 stadfesta at samarbeidet vert vidareført på min. av dagens 
økonomiske nivå. 
 
Leiar og adm. sjef orienterte nærare om det vidare samarbeidet i møtet. 

 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
SAK 21 15-17  Samarbeidsavtale Sparebanken Vest 
   Bakgrunn 
   Leiar i alpinkomiteen er saman med adm. sjef i sluttfasen vedr. forhandling 
    av ny samarbeidsavtale m/ Sparebanken Vest. Ein har fått tilsendt framlegg 
   til samarbeidsavtale, og den er i samsvar med tidlegare drøftingar og 
   konklusjonar. 
 
   Leiar og adm. sjef orienterte nærare om samarbeidsavtalen i møtet. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
EVENTUELT 
 
SAK 22 15-17 Alternativt opplegg til Hintertux på Juvass i 2016 
   Bakgrunn 
   Per Asbjørn Felde fremmar forslag om at det i 2016 bør etablerast 
   ei samling på Juvass i haustferien, parallelt med Fjord1 samlinga i Hintertux. 
 
    

 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 

   Alpinkomiteen gjer vedtak om å etablere ei breiddesamling på Juvass 
   haustferien i 2016. Samlinga skal gjennomførast parallelt med Fjord1 
   samlinga i Hintertux. 
 
   Samlinga vert planlagt med atterhald om at det er skitilhøve på Juvass i 
   oktober 2016. 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Atle Hamar (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar AK        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 18 15-17  SFSK AK referat Haustmøtet 27.10.2015 

 

REFERAT FRÅ HAUSTMØTE 

ALPINT, 27. OKTOBER 2015 

 
Sak 1: Sparebanken Vest ved Tore Dvergsdal informerte om avtalen som er 
inngått med Sogn og Fjordane skikrins alpint. 
 
Sak 2: Ingen merknader til sakslista 
 
Sak 3: Val av referent: Hege Venes 
 
Sak 4: Per Lambrechts informerte frå NSF om dei nye reglane ved hjelm. 
Typegodkjenning merka med spesifikasjoner for 2013. 
 
Skikrinsen sitt overnattingstilbod i samband med HL på Bjorli og LF i 
Meråker, for meir info. sjå www.skikrinsen.no  
 
Sak 5: Even Hole presenterte kva han vil jobbe med denne sesongen; styrke, 
uthald, koordinasjon og beveglegheit. 
 
Tilbud til alle tre sonene; ei trening i kvar sone tredje kvar veke. 
 
Innslagspunkt vart teke opp, ein kom fram til at det skal vere frå U10.  
 
Sak 6: Det kom fleire tilbakemeldingar på terminlista. Hafslo kan ikkje 
gjennomføre renn den 10.jan. KM på Breim er same helga som Poca Loka. 
Stryn ynskjer eit kvallikrenn. Dette er noko som AK må sjå på. 
 
Sak 7: Per Asbjørn Felde informerte om Fjord 1 samlingar og 
barmarkssamlingar. 
 
Sak 8: Var lite interesse for trenarkurs denne sesongen.TD kurs er sett opp på 
Hafjellsamlinga i slutten av November. 
 
Runden rundt: Even Hole ynskjer at klubbane tek kontakt med skisenteret 
om kvar treningane skal føregå, slik at bakken blir trakka. 

http://www.skikrinsen.no/


 

                                                                                       

 

 
Elles vart det fremma forslag om at skikrinsen bør arbeide for å få plass eit 
fylkeskort for aktive alpinistar. 
 
Sak 9: Info om økonomi/sponsor v/ Yngve Thorsen 

 
Hege Venes 28/10-15 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 19 15-17  SFSK LK protokoll nr. 01 15-17 
 
Langrennskomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/AHE  Dato: 10.09.2015  Arkivk.: lk/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotel 
Tidspunkt:  Torsdag 10. september 2015, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
 
RAPPORTERING 
SAK 02 15-17 Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 03 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 04 15-17 Godkjenning av protokoll nr. 04 13-15 frå møte i   
                                      langrennskomiteen 
SAK 05 15-17 Konstituering av langrennskomiteen 2015-2017 
SAK 06 15-17 Terminliste 2015-2016 
SAK 07 15-17 Handlingsplan 2015-2016 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 08 15-17 Programsatsingsmidlar til Langeland Skisenter 
SAK 09 15-17 Team Veidekke Vest 
SAK 10 15-17 Nasjonalerenn og meisterskap 2015-2016 
SAK 11 15-17  Status i markedsarbeidet til langrennskomiteen 
  
EVENTUELT 
 
SAK 12 15-17  Jentesamlingar 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I LANGRENNSKOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Arthur Hegrenes, Torunn Grut, Liv Kr. Eimhjellen  Rauset, Åsa Lerum og 

Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Oddmund Lefdal 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
    
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 02 15-17 Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 er vedlagt. 
   Adm. la presenterte rekneskapsrapporten. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 03 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er utsendt på førehand.    
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner innkalling og sakliste 
 
SAK 04 15-17 Godkjenning av protokoll nr. 04 13-15 frå møte i   
                                      langrennskomiteen 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 04 13-15 i langrennskomiteen er vedlagt. 
 

VEDTAK 
Langrennskomiteen godkjenner protokoll nr. 04 13-15 frå møte i 
langrennskomiteen. 

 



 

                                                                                       

 

 
SAK 05 15-17 Konstituering av langrennskomiteen 2015-2017 
   Bakgrunn 

 Val av nestleiar til langrennskomiteen 

 Val av medlem til anleggskomiteen 

 Val av medlem til utd./ utv. komiteen 

 Val av medlem til økonomi- og sponsorutvalet 
 

VEDTAK 
Langrennskomiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
 
- Nestleiar: Oddmund Lefdal 
- Medlem til anleggskomiteen: Arthur Hegrenes 
- Medlem til utd./ utv. komiteen: Torunn Grut/ Åsa Lerum 
- Medlem til økonomi-/ sponsorutvalet: Arthur Hegrenes 
- Ungdomsrepresentant: Åsa Lerum 

 
SAK 06 15-17 Terminliste 2015-2016 
   Bakgrunn 

Rammene for terminlista 2015-2016 vart lagt fram i samband med skikrinsen 
sitt Vårmøte. 
 
Deretter vart terminlista sendt til høyring i laga 01. juli, med svarfrist 
01. september 2015. 
 
Framlegg til Terminliste Langrenn 2015-2016 finn ein vedlagt. 

 
   Pr. 01. september er det komt følgjande innspel til terminlista: 
 
   Innspel nr. 1: Førde IL 
   Hei, etter vårmøtet, gjennomgang terminliste. 
  

Ribberennet, frå 26 12 15 til 28 12 15. 
02 01 16  Ullsrennet iflg Asgeir kan en ha fortløpande oppdatering på Emit, 
en forstår dermed ikkje heilt bakgrunn/årsak for at arrangmentet ikkje kan 
avviklast denne helga.   
Bør ha ei fristil renn denne helga, mht balanse i terminliste og matching for 
NC helga etter. 

  
Kalsetrennet, frå 07 02 15 til 28 02 15 

  
En stafett på slutten av sesong, i den grad den som er sett opp (19 03) blir 
flytta fram til helga som Ullsheim rennet blir avvikla? 
Stafett er «populært» blant utøvarane ut frå signal vi har mottatt 
Evt kunne det ha vore 2 manns-lag, eller miks lag gut/jente, for å ha litt 
ulike tilbod. 

 Elles, det årlege rennet på Årdalstangen, er det «tatt av plakaten» i år, eller 
er det noko som manglar? 

  
 Om vi får en god snøsesong så er det vel også fristande å kunne avvikla ett 

renn i helga 2 og 3/4  -  omtalt stafett td??  Arne 
 



 

                                                                                       

 

 
Innspel nr. 2: Oppstryn IL 
Hei! 

 
Hadde vore positivt viss ein kunne unngå at turrenn i Nordfjord 
(Tverrfjelldilten, Honndalsrennet) kolliderar med turrenn Sunnmøre 
(Fjellseter-runden) – slik det gjorde sist sesong! 

 
Gunnar Harstad 
 
Innspel nr. 4: Markane IL 
Hei. 

 
Innspel til terminlista. 

 
Markane ynskjer å gjennomføre stafetten same helga som Ullsrennet 9. og 
10. januar. 

 
Fint viss du også kan finne ut kven som kan hjelpe til som trenarar på 
samlinga. 

 
Mvh.  Sigbjørn  
 
Innspel nr. 5: Årdalstangen IL 

 Hei, 
 

Som nevnt på telefon i går: 
 

1. ÅTIL ynskjer at Aosarennet blir flytta til 06. mars (eventuelt helga 
etter). I terminlista er det satt opp 09. april, noko som er ein del seinare 
en normalt. 

2. ÅTIL og Jotun kunne tenkt seg å arrangert eit SSF Cup renn i lag. 
Forslaget er eit friteknikkrenn på Seimsåsen, for eksempel i februar. 

 
Jotun / Børre Øvstetun vil prøve å stille på haustmøte i oktober. 

 
Helsing/Regards 
 
Even Gundersen Vee 
 
Innspel nr. 6: Syril IL 
Hei! 

Eit litt forsenka innspel ang. sonerenn i Sogn, men så er det no også 

koordinert med Kaupanger (Svein Romstad) og Hafslo (Trond Sekse): vi 

ønskjer 7/2 i staden for 20/2. Grunnen er at 20. februar er i vinterferien. 

 

Helsing 

Eivind Brendehaug 

Syril 

Tlf: 95191752 
 



 

                                                                                       

 

 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen vedtek terminlista slik den føreligg med endringar drøfta 
   i møtet. 
 

Terminlista vert endeleg handsama i samband med langrennskomiteen sitt 
Haustmøte 27. oktober 2015. 

 
SAK 07 15-17 Handlingsplan 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins arbeider med utgangspunkt i Strategiplanen 
   2013-2017. Planen vart vedteken i samband med Skikrinstinget på Skei i 

2013, og planen er den organiserte skiidretten i Sogn og Fjordane sitt 
skipolitiske dokument. 
 
Planen er seinare revidert i samband med Skikrinstinget i 2015. 
 
Dette dokumentet dannar grunnlaget for Skikrinsstyret og greinkomitèane 
sine årlege handlingsplanar. 
 
Summen av dei årlege handlingsplanane i heile strategiperioden skal gje oss 
størst mogleg grad av måloppnåelse. Dette skal hjelpe oss å til å skape ein 
endå betre aktivitet i klubb og krins. 
 
Sogn og Fjordane Skikrins sin Strategiplan 2013-2017 finn ein vedlagt, i lag 
med komiteen sin handlingsplan for perioden 2014-2015. 
 
I møtet gjorde langrennskomiteen opp status i planarbeidet for perioden 
2014-2015. 

 
   VEDTAK 

Langrennskomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at leiar 
og adm. sjef utarbeidar framlegg til handlingsplan for 2015-2016. Nytt 
framlegg til plan skal vere klar til neste møte i komiteen 

 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 08 15-17 Programsatsingsmidlar til Langeland Skisenter 
   Bakgrunn 
   Kulturdepartementet har vedteke å tildele Langeland Skisenter 2,2 millionar 
   av departementet sine programsatsingsmidlar til rulleskiløyper. Tildelinga er 
   gjort med bakgrunn i innstilling frå Norges Skiforbund og Sogn og Fjordane 
   Skikrins. 
 
   Programsatsingsmidlane vert tildelt med atterhald om at søknad om 
   ordinære spelemidlar gjennom ordninga «Idrettsanlegg i kommunane» vert 
   godkjend. Det vil seie at søknaden vert funnen i formell orden av Sogn og  
   Fjordane fylkeskommune. Programsatsingsmidlane kjem i tillegg til 
   eventuelt tilskot av ordinære spelemidlar. Statleg tilskot kan ikkje utgjere 
   meir enn 50% av godkjende kostnader med rett til tilskot. 
 
   Programsatsingsmidlane til departementet kan utbetalast når det ligg føre 



 

                                                                                       

 

   ein spelemiddelsøknad i formell orden i fylkeskommunen og byggjearbeida 
   er i gang. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
SAK 09 15-17 Team Veidekke Vest 
   Bakgrunn 
   Leiar i langrennskomiteen orienterte om Team Veidekke Vest på følgjande 
   punkt: 
    

- Samlingsopplegg, trenarsituasjonen, smøreopplegg og smørevogn. 
 

VEDTAK 
 Teke til orientering. 

 
SAK 10 15-17 Nasjonalerenn og meisterskap 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Oversikt over logistikken i samband med nasjonalerenn- og meisterskap 
   2015-2016 er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om at  

Torunn Grut utarbeidar framlegg til retningslinjer om korleis 
smøreopplegget skal fungere i samband med nasjonalerenn og meisterskap 
kommande sesong. 
 
Vidare skal det gjennomførast trenarmøte der hovudleiarar og smøreteam 
vert oppnemnt til dei ulike arrangementa. 

 
SAK 11 15-17  Status i markedsarbeidet til langrennskomiteen 
   Bakgrunn 
 

Verksemd Grein Går ut Status 
ByggTeam AS Langrenn 2018 Avtalen er 

reforhandla t.o.m. 
våren 2018. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 
Ny avtale er signert 
august 2015. 

Sparebanken S. og Fj Langrenn 2017 Avtalen vart 
reforhandla og 
signert vinteren 
2015. Avtalen 
strekker seg t.o.m. 
31.12.2017. 
Økonomisk nivå er 
same som tidlegare. 

SFE Langrenn 2016 Avtalen er under 
reforhandling. 

 



 

                                                                                       

 

    
VEDTAK 

   Teke til orientering. 
   
EVENTUELT 
 
SAK 12 15-17  Jentesamlingar 
   Bakgrunn 
   Adm. fremmar forslag om at langrennskomiteen skal legge til rette for 
   1 eller 2 jentesamlingar kommande haust/ vinter. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen gjer vedtak om å organisere jentesamling i Vik hausten 

2015. Aktuelt tidspunkt er 17.-18. oktober, evt. 24.-25. oktober 2015. 
 
Vidare ynskjer komiteen å organisere jentesamling på Ullsheim i samarbeid 
med Markane IL. Aktuelt tidspunkt er 08.-10. januar i samband med 
Ullsrennet. 
 
Åsa Lerum, Torunn Grut og Liv Kr. E. Rauset følgjer opp tiltaka. 

 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Arthur Hegrenes (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar LK        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 

SAK 20 15-17 SFSK LK protokoll nr. 02 15-17 
 
Langrennskomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/AHE  Dato: 19.11.2015  Arkivk.: lk/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotel 
Tidspunkt:  Onsdag 18. november 2015, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 13 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 14 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå LK 
SAK 15 15-17  Referat frå Haustmøtet, 27. oktober 2015 
SAK 16 15-17  Referat frå møte i styringsgruppa for Team Veidekke Vest 
 
RAPPORTERING 
SAK 17 15-17  Rekneskapsrapport pr. 15.11.2015 
 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 18 15-17  Team Veidekke Vest, markedsarbeid 
SAK 19 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
SAK 20 15-17 Skikrinsen sitt treningstilbod til utøvarar i alderen 13-16 år 
SAK 21 15-17  Jentesamling på Ullsheim, 08.-10. januar 2016 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 22 15-17 Jentesamling i Vik, 24.-25 oktober 2015 
  
EVENTUELT 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 02 I LANGRENNSKOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Arthur Hegrenes, Oddmund Lefdal, Torunn Grut,  

Liv Kr. Eimhjellen  Rauset, Åsa Lerum og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL:  
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

    
REFERATSAKER 
SAK 13 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste  
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 14 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå LK 
   Bakgrunn 
   Protokoll nr. 01 15-17 frå LK er sendt ut LK 11.09.2015, og er lagt ved som 
    vedlegg til innkallinga. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen godkjenner protokoll nr. 01 15-17. 
 
SAK 15 15-17  Referat frå Haustmøtet, 27. oktober 2015 
   Bakgrunn 
   Referat frå Haustmøtet 27. oktober 2015 er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen tek referatet til orientering. 
 
SAK 16 15-17  Referat frå møte i styringsgruppa for Team Veidekke Vest  
   Bakgrunn 
   Referat frå møte i styringsgruppa for Team Veidekke Vest er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen tek referatet til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 17 15-17  Rekneskapsrapport pr. 15.11.2015 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 15.11.2015 er sendt ut på førehand. 
   Adm. presenterte rapporten. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen tek rapporten til orientering. 
 
 



 

                                                                                       

 

 
 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 18 15-17  Team Veidekke Vest, markedsarbeid 
   Bakgrunn 
   Leiar i langrennskomiteen orienterte om markedsarbeidet i 
   Team Veidekke Vest (TVV) på følgjande punkt: 
 

- Markedsarbeidet i Sogn og Fjordane knytt til TVV har vore svært 
utfordrande, og ein har så langt ikkje klart å få på plass markedsavtalar i 
høve til målsetjing. 
 

- Leiar ynskjer at langrennskomiteen skal drøfte den regionale 
markedsstrategien knytt til TVV, og at ein eksempelvis bør vurdere å 
arbeide vidare med eit «sponsorlaug», i stadenfor strategien om å få på 
plass ein eller to større sponsorat. 
 

   VEDTAK 
    Langrennskomiteen gjer vedtak om å arbeide vidare med eit 
    «sponsorlaug» knytt til TVV. Målsetjinga er å arbeide fram 10 avtalar med  
     ein verdi på à kr. 10 000,- pr. år. Totalt kr. 100 000,- pr. år. 
 
   Primært skal ein arbeide fram 3-årige avtalar. 
 
   Aktuelle verksemder er: 
 

- Wurth (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes 
- Ramirent (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes) 
- Holvik Glas (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes) 
- Bolset Glas (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes/ Anders Felde) 
- Enivest (ansv. oppf.: Einar Tefre) 
- Holen Installasjon (ansv. oppf.: Oddmund Lefdal) 
- NTP Gaupne (ansv. oppf.: Oddmund Lefal) 
- Mesta (ansv. oppf.: Oddmund Lefdal) 
- Øvrebø Fargehandel (ansv. oppf.: Oddmund Lefdal) 
- Nordfjord Kjøtt AS (ansv. oppf.: Inge Fænn/ Yngve Thorsen) 
- BANO v/ Frode Lindvik (ansv. oppf.: Liv Kr. E. Rauset) 
- Frydenbø Opus (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes) 
- Toyota Nordfjord Førde (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes) 
- Sunnfjord Energi (ansv. oppf.: Einar Tefre) 
- SogneKraft (ansv. oppf.: Oddmund Lefdal) 
- Normatic (ansv. oppf.: Yngve Thorsen) 
- Bolseth Glas (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes) 
- Vik Ørsta (ansv. oppf.: Yngve Thorsen) 
- Gjerde (ansv. oppf.: Yngve Thorsen) 
- PreTre (ansv. oppf.: Inge Fænn/ Yngve Thorsen) 
- Stryn Mek. (ansv. oppf.: Arthur Hegrenes) 
- Reklameloftet (ansv. oppf.: Yngve Thorsen) 
- High Soft Solutions, Vik (ansv. oppf.: Einar Tefre) 

 
 



 

                                                                                       

 

 
Aktuelt salgskonsept kan vere: 
 
- Logo på www.skikrinsen.no 
- Logo på TVV sine nettsider 
- Logomarkering på fritidsbekledning 
- Logo på smørevogn 

 
Vidare oppfølging: 
- Gjere nødvendige avklaringar vedr. salskonsept med styringsgruppa i 

TVV (oppf.: Arthur Hegrenes) 
- Utvikle presentasjon for «Sponsorlauget» (oppf.: Yngve Thorsen) 
- Utvikle mal for samarbeidsavtale (oppf.: Yngve Thorsen) 
- Avklare markedsmarbeidet som er gjort i Team NordNorge vedr. 

«Sponsorlaug» (oppf.: Yngve Thorsen) 
 
Ein har målsetjing om at arbeidet skal vere sluttført innan 20.12.2015. 

 
SAK 19 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Komiteen skal i høve til vedtak i sak 07 15-17 utvikle ny Handlingsplan 
    for 2015-2016.  
 
   Eksisterande handlingsplan for 2014-2015 er vedlagt. 
    
   VEDTAK 
    Handlingsplan for 2015-2016 vart ferdigstilt i møtet. 
   Planen er vedlagt. 
 
SAK 20 15-17 Skikrinsen sitt treningstilbod til utøvarar i alderen 13-16 år 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins har i dag eit breitt treningstilbod, som varierar frå 
    grein til grein. Fråfallsproblematikken i alderen 13-19 år gjer at ein bør 
     vurdere både konkurranse- og treningstilbodet i Sogn og Fjordane nærare, 
    dette til tross for at statistikken til skikrinsen på dette området er 
    tilfredstillande (ref. statistikk på neste side). 
 
     Til dette møtet er det først og fremst treningstilbodet til langrennskomiteen    
    og laga i alderen 13-16 år som skal vurderast nærare. 
 
   Viser også til sak 05 i samband med langrennskomiteen sitt Haustmøte, 
    27. oktober 2015: 
    
   Sak 5 Korleis kan vi utvikle langrennsporten i fylket vidare? 

Finn Årdal, Jølster, ny nestleiar i Skikrinsen, tidlegare aktiv og trenar, 
presenterte sine tankar og idear. 
 
Noko manglar 13-16 år, Sonelag?  

 
I Sogn samarbeid mellom klubbar, vanskeleg å få til noko fast. Har vore 
nokre «stunt», for aldersgruppa 13-16.  
 

http://www.skikrinsen.no/


 

                                                                                       

 

 
Forslag:  
Ei fellessamling ein laurdag i månaden på hausten i kvar sone, kvar klubb 
som er med tek ansvar for ein dag, ei økt eller to økter med felles kvile og 
matøkt i mellom, må ikkje legge lista for høgt.  
Krinsen prøver å kalle inn til sonevis møte for å planlegge.  

 

    
 
   VEDTAK 
    Tiltaket med sonesamlingar for aldersgruppa 13-16 år er lagt inn i 
    langrennskomiteen sin handlingsplan for 2015-2016. 
 
SAK 21 15-17  Jentesamling på Ullsheim, 08.-10. januar 2016 
   Bakgrunn 
   Arbeidet med Jentesamlinga i Vik, samt innspel frå laga, gjer  
    at komiteen må vurdere om ein skal legge til rette for ei ny Jentesamling på 
    Ullsheim, 08.-10. januar 2016.  
 
   Forøvrig har ein vore i dialog med Markane IL v/ Margunn Hjelmeset, og 
    laget er aktuell som teknisk arrangørar ved ei evt. samling i januar 2016. 
 

 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 

  Torunn Grut følgjer opp Markane IL vedr. Jentesamling på Ullsheim  
  08.-10. januar 2016. 

 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 22 15-17 Jentesamling i Vik, 24.-25 oktober 2015 
   Bakgrunn 
   Den planlagde Jentesamlinga i Vik vart gjennomført 24.-25. oktober 2015 
   med 16 deltakarar i alderen 12-16 år.  
 

Trenarar på samlinga var Torunn Grut, Olaug Grut Andersen og Åsa Lerum. 
 
   VEDTAK 
   Langrennskomiteen tek saka til orientering. 
 
  
EVENTUELT 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Arthur Hegrenes (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar LK        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 21 15-17  SFSK LK referat Haustmøtet 27.10.2015 
 

Referat, Haustmøte Langrenn 2015, Skei 27.10.15 
 

Sak 2 Referent Torunn Grut 

 

Sak 3 Terminliste 

Det er teke omsyn til at ein tidleg i sesongen skal ha renn i alle regionar. 

15.-17. jan. nasjonal KM- helg. Kollisjon med skiskyttar Vestlandsmesterskap, ikkje ønskeleg, men 

vert avgjort på nasjonalt nivå. 

 

Endringar: 

Bjønnastarten går ut grunna anleggsarbeid frå Statkraft heile vinteren på dammen. 

Langrennskomiteen prøver å få til eit arrangement 19.- 20 des.,  der det kjem snø. Kvar eit evt. 

arrangement vert avvikla blir bestemt når ein ser kvar ein har snøforhold. Arrangementet bør vere i 

friteknikk. 

 

Sprint stafett i Vik 27.12, Vik IL ønska flytt pga problem med arr. stab den datoen – forslag 2. 

januar. Vil truleg gje få deltakarar pga SSF-cup den 3.jan. Alternativ: palmelaurdag 19. mars eller 

2.-3. april. Må avklarast med Vik IL. 

 

20. feb SSF-karusell Fj./Vereide går ut (dei har renn helga før). Vetenrennet 27.feb blir SSF-

karusell i staden. 

 

20. feb SSF- karusell (Sonerenn) i  Førde, arr skulle vore Jølster (er tradisjon) 

Kalsetrennet - klassisk 

 

Sak 4 Team Veidekke 

Arthur Hegrenes informerte.  

Mål om at alle utøverane skal delta på Skandinavisk Cup. Eige smøreteam 3personar 

-Økonomi for teamet er ok, men Sogn og Fjordane har ikkje klart å skaffe sin sponsordel.  

-Info om utviklingsstruktur i Sogn og Fjordane skikrins: 

-Klubb/sone: miljøsamling, jentesamling  

-Impuls 10-12 sml. Døgn 

-Junior krinslag  30 sml. Døgn 

-Satsingsgruppe  40 sml. Døgn 

-Team Veidekke vest   50 sml. Døgn 

 

Sak 5 Korleis kan vi utvikle langrennsporten i fylket vidare? 

Finn Årdal, Jølster, ny nestleiar i Skikrinsen, tidlegare aktiv og trenar, presenterte sine tankar og 

idear. 

 

Noko manglar 13-16 år, Sonelag?  

 

I Sogn samarbeid mellom klubbar, vanskeleg å få til noko fast. Har vore nokre «stønt», for 

aldersgruppa 13-16.  



 

                                                                                       

 

Forslag:  

Ei fellessamling ein laurdag i månaden på hausten i kvar sone, kvar klubb som er med i  tek ansvar 

for ein dag, ei økt eller to økter med felles kvile og matøkt i mellom, må ikkje legge lista for høgt.  

Krinsen prøver å kalle inn til sonevis møte for å planlegge.  

Kommentar: Alder (13-16) der dei er klar for rettleiing frå nye, sett pris på dei som stiller opp og 

rettleier dei. 

«Miljøsamling»i kvar sone, ein gong på hausten for alle greiner 10-16 er og interessant, viktig 

sosialt. 

 

Ønskjer vi uttak til krinslaget?  

Viktig å vere så mange mulig på samlingar og trening for å skape godt miljø. Alle var positive til at 

krinslaget er opent for alle (med tal utøvarar som er aktuelle i dag). 

Satsingsgruppe – kanskje ikkje naturleg at alle som vil vere med får det, namnet tilseier at det er 

utøvarar som ynskjer å gjere noko ekstra ut av det. 

 

Kostnadsnivå i langrennssporten 

Har møtt foreldre som ikkje ynskjer at ungane skal starte med langrenn fordi det er for dyrt. Det er 

beklageleg.  

 

Forslag til retningslinjer frå Sogn og Fjordane skikrins: 
- Begrense bruk av høgfluorhaldige- og liknande dyre gliprodukt i lokale renn.  Bruk berre billige 

produkt for glid og feste. 

- Haldningsskapande arbeid vdr. utstyr (trenar haldningar viktig) 

- Etablere eigne facebook-sider vedr. Kjøp og sal av skiutstyr.  

Kva signal sender krinsen ved å legge opp til duatalon frå ung alder, - utstyrshysteri.? Frå 11 eller 

13år? 

 

Alle klubbar bør ha klubbavtale. Bør få minst 25% avslag. 

 

Sak 6 Fellesopplegg nasjonalrenn og meisterskap 2015-2016 v/ Yngve Thorsen 

 Viktig å halde fristar for bestilling. Info på skikrinsen si nettside, . 

 

Sak 7 Rekneskapsrapport 

 Yngve Thorsen gjekk gjennom viktigaste postane. 

 NM: 27 000 under budsjett 

 Junior NM: 12 000 under budsjett 

  

Hovedlandsrenn: ca som budsjett 

 SSF-cup: 6 000 over budsjett (pga SSF smøreservice, innkjøp av smurning) 

 FIS-renn: 21 000 under budsjett så langt, kjem truleg ca i 0 

 Prognosar ca 40 000 i pluss for langrennskomiteen totalt. 

 

Sak 8 Eventuelt 

   

Ref. Torunn Grut (s) 

Langrennskomiteen 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 22 15-17 SFSK HKK protokoll nr. 01 15-17 
 
 
 
Hopp- og kombinertkomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/GF  Dato: 04.10.2015  Arkivk.: hkk/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
Stad:   Nordfjord Fritidssenter, Bjørkelibakkane 
Tidspunkt:  Søndag 04. oktober 2015, kl. 11.00 – 13.00 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 02 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
 
RAPPORTERING 
SAK 03 15-17 Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 04 15-17 Konstituering av hopp- og kombinertkomiteen 2015-2017 
SAK 05 15-17 Handlingsplan 2015-2016 
SAK 06 15-17 Terminliste 2015-2016 
SAK 07 15-17 Trenarsituasjonen 
SAK 08 15-17 Bruk av SFEbakken 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 09 15-17  Status i samarbeidet med SFE 
  
EVENTUELT 
SAK 10 15-17 Orientering om arbeidet til IL Veten 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I HOPP- OG KOMB. KOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Gunnar Fannemel, Lars Kveen, Jon Ove Lomheim, Jan Inge Årdal og Yngve 

Thorsen (s) 
 
FORFALL: Lars Brekke 
 
MERKNADER: Leiar i IL Veten (Oddvin Myklebust) deltok i møte i samband med  

Sak 10 15-17. 
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
    
REFERATSAKER 
SAK 01 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 02 15-17 Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret 
   Bakgrunn 
   Protokoll frå møte nr. 01 15-17 i Skikrinsstyret er vedlagt. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
RAPPORTERING 
SAK 03 15-17 Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 28.08.2015 er vedlagt. 
   Adm. sjef la fram rekneskapsrapporten. 
 
   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 04 15-17 Konstituering av hopp- og kombinertkomiteen 2015-2017 

Bakgrunn 
I høve til vedtak i samband med Skikrinstinget 2015, samt Sogn og Fjordane 
Skikrins si lov skal komiteen gjere følgjande val: 
 

 nestleiar til hopp- og kombinertkomiteen 

 medlem til anleggskomiteen 

 medlem til utd./ utv. komiteen 

 medlem til økonomi- og sponsorutvalet 
 

 
 
 



 

                                                                                       

 

 
 
VEDTAK 
Komiteen gjer følgjande vedtak i saka: 
 

 Nestleiar - hopp- og kombinertkomiteen; Jon Ove Lomheim 

 Medlem – anleggskomiteen; Lars Kveen 

 Medlem - utd./ utv. Komiteen; Lars Brekke 

 Medlem - økonomi- og sponsorutvalet; Lars Kveen 
 
SAK 05 15-17 Handlingsplan 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins arbeider med utgangspunkt i Strategiplanen 
   2013-2017. Planen vart vedteken i samband med Skikrinstinget på Skei i 

2013, og planen er den organiserte skiidretten i Sogn og Fjordane sitt 
skipolitiske dokument. 
 
Planen er seinare revidert i samband med Skikrinstinget i 2015. 

 
Dette dokumentet dannar grunnlaget for Skikrinsstyret og greinkomitèane 
sine årlege handlingsplanar. 
 
Summen av dei årlege handlingsplanane i heile strategiperioden skal gje oss 
størst mogleg grad av måloppnåelse. Dette skal hjelpe oss å til å skape ein 
endå betre aktivitet i klubb og krins. 
 
Sogn og Fjordane Skikrins sin Strategiplan 2013-2017 finn ein vedlagt, i lag 
med komiteen sin handlingsplan for perioden 2014-2015. 
 
I det vidare planarbeidet er det naturleg at ein først gjer opp status for 2014-
2015, for så å setje i verk arbeidet med handlingsplan 2015-2016. 
 
VEDTAK 
Hopp- og kombinertkomiteen tek drøftingane kring status for handlingsplan 
2014-2015 til orientering, og gjer vidare vedtak om å legge eksisterande 
handlingsplan til grunn for planarbeidet i 2015-2016. 
 
Leiar og adm. sjef følgjer opp vedtaket. 

 
SAK 06 15-17 Terminliste 2015-2016 

Bakgrunn 
Som eit utgangspunkt for arbeidet med terminlista 2015-2016 finn ein  
terminlista for 2014-2015 vedlagt. 

 
   VEDTAK 
   Leiar og nestleiar utarbeidar terminliste for 2015-2016.  
    Framlegget skal vere klart innan 20. oktober 2015, og vidare leggast fram for  
    Haustmøtet 27. oktober 2015. 
 



 

                                                                                       

 

 
SAK 07 15-17 Trenarsituasjonen 
   Bakgrunn 
    Komiteen drøfta trenarsituasjonen innan hoppsporten i fylket. 
 
   Ein har m.a. nytta Lorentz Fannemel som trenar i indre Nordfjord, og ved 
 
    einskilde høve har ein også henta inn trenarkapasitetar frå NSF og NTG 
    Lillehammer. 
 
    I drøftingane kring trenarsituasjonen vart det fremma forslag om at  
    hoppmiljøet i fylket bør knytast nærare til alpinmiljøet, og alpinkomiteen 
   sine barmarkssamlingar (Fjord1 samlingar). 
 
   VEDTAK 
   Komiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak at trenings- 
    aktiviteten i hopp skal knytast til alpinkomiteen sine Fjord1 samlingar 
   (barmark). Vedtaket vert gjort med atterhald om at alpinkomiteen 
    godkjenner framlegget til samarbeid. 
 
   Leiar og adm. sjef følgjer opp vedtaket. 
 
SAK 08 15-17 Bruk av SFEbakken 
   Bakgrunn 
   Komiteen orienterte om bruken av SFEbakken. 
    
   VEDTAK 
   Komiteen tek saka til orientering, og gjer vidare vedtak om å intensivere 
    marknadsføringa vedr. bruken av bakken. 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 09 15-17  Status i samarbeidet med SFE 

Bakgrunn 
Leiar og adm. sjef orienterte om status i samarbeidet med SFE. 
 
Jf. evalueringsmøte m/ SFE 07. september får komiteen gode 
tilbakemeldingar på oppfølginga av sponsoratet. 
 
Ein har også fått positive signal m.o.t. evt. vidareføring av samarbeidet 
utover dagens avtaleperiode (dagens avtale går ut våren 2016). 
 

   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
  
EVENTUELT 
SAK 10 15-17 Orientering om arbeidet til IL Veten 
   Bakgrunn 
   Skikrinsen har tidlegare sendt inn ei «bekymringsmelding» til IL Veten vedr. 
    bruk av plastanlegget i Bjørkelibakkane (d.s. 17.09.2015). 
 
   «Bekyrmingsmeldinga» omhandlar at plastbakkane den seinare tida har vore 
 



 

                                                                                       

 

 
    brukt til aking, og i samband med denne aktiviteten er det registrert stor grad 
    av slitasje på plastdekket i unnarennet.  
 

I fleire andre plastanlegg (t.d. Knyken) er aking i anlegget forbode m.a. av  
sikkerheitsmessige omsyn. Skikrinsen har difor bedt IL Veten vurdere denne 
aktiviteten nærare, og evt. vurdere forbod mot aking, samt at ein tek kontakt 
med leverandør for retningslinjer vedr. bruk av plastanlegget. 
 
I samband med møtet orienterte leiar i IL Veten om at ein har vore i dialog 

   med leverandør av plastdekket, men at det førebels ikkje er aktuelt med 
   forbod mot aking i bakkane, m.a. fordi ein ser på akeaktiviteten som ein 
   rekrutteringsaktivitet til hoppsporten. For øvrig påpeika leiar i IL Veten at 
   det kan vere aktuelt å utarbeide retningslinjer for denne type aktivitet i 
   anlegget. 

 
Elleser komiteen på si side av den oppfatning at spesielt K40 bør  

   skjermast for akeaktivitet, og at ein er bekymra for at det kan oppstå uhell/  
   ulykker med hoppaktiviteten dersom delar av plastdekket vert øydelagt som  
   følgje av akinga. 
 
   Komiteen er vidare oppteken av at IL Veten/ Nordfjord Fritidssenter 
   (bakkeeigar) ikkje må setje seg i ein situasjon som er gjer at ein ikkje 
   tilfredstiller leverandøren av dekket sine vilkår for garanti, ved at dekket vert 
   øydelagt, som følgje av at anlegget blir brukt til anna type aktivitet enn  
      hopping (primær aktivitet). 
 
   Når det gjeld aktiviteten i anlegget vinterstid vart det vidare presisert, frå 
   komiteen, at anlegget sitt kommunale- og fylkeskommunale driftstilskot (tot.  
   kr. 100 000,- pr. år) er til hoppanlegget og ikkje til dei andre anleggsdelane 
   i Nordfjord Fritidssenter. 
  

   VEDTAK 
   Teke til orientering. 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Gunnar Fannemel (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar LK        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 23 15-17 SFSK HKK protokoll nr. 02 15-17 

 
 
Hopp- og kombinertkomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/GF  Dato: 10.11.2015  Arkivk.: hkk/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotel 
Tidspunkt:  Måndag 09. november 2015, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste  
 
REFERATSAKER 
SAK 11 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
 
RAPPORTERING 
SAK 12 15-17  Rekneskapsrapport pr. 30.09.2015 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 13 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå HKK 
SAK 14 15-17  Terminliste 2015-2016 
SAK 15 15-17  Rapport frå laga/ status aktivitet, rekruttering 
SAK 16 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 17 15-17  Status i samarbeidet med SFE 
  
EVENTUELT 
SAK 18 15-17  Dommarutval 
 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 02/ HAUSTMØTET 2015  
I HOPP- OG KOMB. KOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
TIL STADES:  Gunnar Fannemel, Jon Ove Lomheim, Lars Kveen, Jan Inge Årdal, 

Jon Kåre Blakset (IL Veten) og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Lars Brekke (dommarutvalet/ HKK) 
 
MERKNADER:  
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

 
    
REFERATSAKER 
SAK 11 15-17  Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
RAPPORTERING 
SAK 12 15-17    Rekneskapsrapport pr. 30.09.2015 
   Bakgrunn 
   Rekneskapsrapport pr. 30.09.2015 er vedlagt. 
    Adm. la fram rapporten. 
 

VEDTAK 
 Teke til orientering. 

 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 13 15-17  Godkjenning av protokoll nr. 01 15-17 frå HKK 

  Bakgrunn 
   Protokoll nr. 01 15-17 frå HKK er sendt ut tidlegare. 
   Protokollen er lagt ved som eige vedlegg. 
 
  VEDTAK 
  Hopp- og kombinertkomiteen godkjenner protokoll nr. 01 15-17. 

 
SAK 14 15-17  Terminliste 2015-2016 

Bakgrunn 
  Framlegg til terminliste vart lagt fram og drøfta i møte. 
 
 VEDTAK 
 Hopp- og kombinertkomiteen vedtek terminlista 2015-2016 med endringar 
  drøfta i møtet (jf. vedlegg). 

 
SAK 15 15-17  Rapport frå laga/ status aktivitet, rekruttering 
   Bakgrunn 
    Nordfjord: 
   Ein ser tendensar til ei positiv utvikling når det gjeld rekruttering til  
    hoppsporten i indre Nordfjord.  



 

                                                                                       

 

 
 
    Ein har likevel fortsatt store utfordringar å sikre nyrekruttering av utøvarar. 
    Framover er det viktig å sikre god aktivitet i dei mindre bakkane. 
 

Sogn: 
   I Vik har ein utfordringar med prepareringsutstyr til hoppbakkane. 
   På Kaupanger er anlegget (Hjortebakkane) til forfall, men ein vurderar noko 
   rehabilitering. 
   På Hafslo er det vanskeleg med rekruttering, og ein ser det som utfordrande 
   å arbeide med rekrutteringa før det nye anlegget v/ Sogn og Skisenter er på 
   plass. Ein har for øvrig planlagt å starte arbeidet med nytt hoppanlegg i 2017. 

 
Sunnfjord: 

   I Sunnfjord er det om lag ingen aktivitet, med unntak av Johannes Årdal. 
   Framover blir det (på kort sikt) viktig å arbeide saman med Jølster Skisenter   
   v/ Even Hole for å sikre drift av hoppbakkane i nemnde skisenter. 

  
   VEDTAK 
    Teke til orientering. 
 
SAK 16 15-17  Handlingsplan 2015-2016 
   Bakgrunn 
   Komiteen skal i høve til vedtak i sak 05 15-17 utvikle ny Handlingsplan 
    2015-2016.  
 

I planarbeidet skal følgjande områder vektleggast: 
- samarbeid nord/ sør 
- bruk av Bjørkelibakkane 
- K8 bakkar 

 
   Handlingsplan 2014-2015 er vedlagt. 
 

VEDTAK 
 Hopp- og kombinertkomiteen vedtek handlingsplan utarbeida i møtet. 
  Handlingsplan 2015-2016 er vedlagt. 

 
ORIENTERINGSSAKER  
SAK 17 15-17  Status i samarbeidet med SFE 
  Bakgrunn 

Jf. evalueringsmøte m/ SFE 07. september får komiteen gode tilbakemeldingar på 

oppfølginga av sponsoratet.  

 
Ein har også fått positive signal m.o.t. evt. vidareføring av samarbeidet 
utover dagens avtaleperiode (dagens avtale går ut våren 2016). 

 
  VEDTAK 
  Teke til orientering. 
 
   



 

                                                                                       

 

 
EVENTUELT 
SAK 18 15-17  Dommarutval 
   Bakgrunn 
   Lars Brekke (leiar av dommarutvalet) har følgjande Framlegg til  
    dommarutval for Sogn og Fjordane Skikrins. 
 
    - Knut Leirgulen, Stryn T&IL 
     - Per Birger Lomheim, Hafslo IL 
     - Lars Brekke, Vik IL 
     - Jan Inge Årdal, Jølster IL 
 
   VEDTAK 
   Hopp- og kombinertkomiteen gjer vedtak om følgjande dommarutval  
    for Sogn og Fjordane Skikrins 
 

- Knut Leirgulen, Stryn T&IL 
- Per Birger Lomheim, Hafslo IL 
- Lars Brekke (leiar i dommarutvalet/ medlem i HKK/ Vik IL) 
- Jan Inge Årdal (utdanningskontakt/ medlem i HKK, Jølster IL) 

 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Gunnar Fannemel (s)       Yngve Thorsen (s) 
Leiar LK        Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 
Vedlegg SAK 24 15-17 SFSK utd.- og utviklingskomiteen protokoll nr. 01 15-17  
 
 
 
Utd- og utviklingskomiteen@ 
          
Sakshand.: YT/FÅ  Dato: 22.10.2015  Arkivk.: utv/møter/protokoll/15-17 
 
 
 
 
 
 
 
Stad:   Skei, Thon Jølster Hotel 
Tidspunkt:  Onsdag 21. oktober 2015, kl. 18.00-21.00 
 
Sakliste  
 
 
DISKUSJON- OG VEDTAKSAKER 
SAK 01 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
SAK 02 15-17 Leiar- og klubbutvikling i SFSK 
SAK 03 15-17 SFSK sitt treningstilbod til utøvarar i alderen 13-16 år 
SAK 04 15-17 Prisnivået i skiidretten 
SAK 05 15-17 Basistrening på tvers av skigruppene 
  
  
EVENTUELT 
 
 
 
TIL STADES:  Finn Årdal (leiar), Arhur Hegrenes (LK), Hege Venes (AK), Lars Brekke 
    (HKK) og Yngve Thorsen (adm.) 
 
FORFALL: Torunn Grut (LK) og Åsa Lerum (LK, ungd. repr.) 
 
MERKNADER: Arthur Hegrenes (leiar LK) møtte på vegne av Torunn Grut og Åsa Lerum. 
 
REFERENT:  Yngve Thorsen 
 
 

PROTOKOLL MØTE NR. 01 I UTD.- OG UTV. KOMITEEN, 2015-2017 



 

                                                                                       

 

 
SAK 01 15-17 Godkjenning av innkalling og sakliste 
   Bakgrunn 
   Innkalling og sakliste er sendt ut på førehand. 
 
   VEDTAK 
   Utd.- og utv. komiteen godkjenner innkalling og sakliste. 
 
SAK 02 15-17 Leiar- og klubbutvikling i SFSK   
    Bakgrunn 
   Skikrinsstyret har i møte 04. september (Sak 05 15-17) gjort vedtak om at 
    utdanning- og utviklingskomiteen skal vurdere å setje i verk eit prosjekt knytt 
    til leiar- og klubbutvikling for skigruppene i Sogn og Fjordane. 
 
    Mange organisasjonar kjem til eit punkt der det er behov for å vurdere 
   korleis ein skal utvikle seg vidare. I mange tilfelle kan det vere utfordrande å 
    vite korleis ein skal gå fram for å få det til, og det kan vere vanskeleg å sjølv 
    finne gode metodar og tiltak som utviklar organisasjonen vidare. 
 
   Erfaringar viser også at mange lag har lite fokus på mål, handlingsplanar, 
    samarbeid og utvikling. Mange opplever vidare at det kan vere vanskeleg å 
    engasjere medlemmer utover dei som sit i styret. 
 
   Elles har ein også tradisjon for å ivareta aktiviteten på ein god måte, 
    medan organisasjonsarbeidet ofte vert forsømt. 
 
   Med dette som bakgrunn ynskjer ein å setje i verk ei drøfting m.o.t. korleis 
    ein kan ivareta og utvikle skigruppene i fylket, og korleis ein kan styrke 
    kompetanse og status for gruppeleiarane. 
 
   VEDTAK 
   Komiteen gjer vedtak å starte ei tettare oppfølging av klubbane m.a. gjennom 
    å legge til rette for sonemøter (Nordfjord, Sunnfjord og Sogn). Føremålet 
    med nemnde møter er å legge til rette for tettare samarbeid på tvers av  
    klubbane i sonene, avdekke behov for utviklingstiltak, samt hjelpe laga i sitt  
    arbeid med organisering av klubben. 
 
   På kort sikt ser ein føre seg å gjennomføre sonemøter i veke 48/49, og at ein 
    på lengre sikt skal få til ei fast organisering av desse møtestadane. 
 
   Døme på sakliste/ agenda ved gjennomføring av sonemøter: 
 

- Info. frå Sogn og Fjordane Skikrins 
o kva hjelp kan klubbane få av skikrinsen? 
o vårt aktivitetstilbod 
o m.m. 

 
- No situasjonen i klubbane 

o Status i kjerneaktiviteten (breiddeidrett, kompetanseutvikling, 
arrangement, anlegg) 
 
 



 

                                                                                       

 

o Status i støttefunksjonane (rammevilkår/ økonomi, organisasjon, 
informasjon/ kommunikasjon) 
 

o Vegen vidare, tiltak. 
 

SAK 03 15-17 SFSK sitt treningstilbod til utøvarar i alderen 13-16 år 
   Bakgrunn 
   Sogn og Fjordane Skikrins har i dag eit breitt treningstilbod, som varierar frå 
    grein til grein. Fråfallsproblematikken i alderen 13-19 år gjer at ein bør 
     vurdere både konkurranse- og treningstilbodet i Sogn og Fjordane nærare, 
    dette til tross for at statistikken til skikrinsen på dette området er 
    tilfredstillande (ref. statistikk under). 
 
     Til dette møtet er det først og fremst treningstilbodet til skikrinsen og laga 
    i alderen 13-16 år som skal vurderast. 
     
 

 
 
 
 
 
 



 

                                                                                       

 

 
VEDTAK 
Basert på drøftingar gjer komiteen følgjande vedtak i saka: 
 
- Ein oppmodar langrennskomiteen å vurdere alpinkomiteen sin modell 

for arbeid med aldersgruppa 13-16 år. Dvs. at ein m.a. gjennom tett 
samarbeid med klubbane kan legge til rette for fleire treffpunkt/ 
samlingar for nemnde aldersgruppe. 
 

- Ein oppmodar alpinkomiteen å vurdere ei større grad av differensiering 
av samling-/ treningstilbodet både på barmark og ski. Pr. i dag er 
samlingstilbod for ein 10-åring det same som for ein 16- åring. 
 

- Ein oppmodar hopp- og kombinertkomiteen å arbeide vidare med idèane 
om ei tettare samhandling med alpinkomiteen. Dvs. at hopp- og 
kombinert aktivt bør nytte alpinkomiteen sine Fjord1 samlingar som ein 
del av sitt trening-/ samlingstilbod. 
   
 

SAK 04 15-17 Prisnivået i skiidretten 
Bakgrunn 
«Idrettsglede for alle» er norsk idrett sin visjon. Idretten skal vere open og 
inkluderande, og særleg viktig er det i barne- og ungdomsidretten. 
 
Dette set m.a. krav til at skiidretten ikkje må legge den økonomiske lista for 
høgt, og det er vidare gitt signal om at kostnader som t.d. 
medlemskontingent, treningsavgift, reiser og kjøp av utstyr er ein av fleire 
faktorar som kan hindre born og ungdom sin deltakelse i skiidretten. 

 
 Ein ser vidare tendensane til at det over tid er blitt utvikla ein kultur i 

skiidretten med høge kostnader, som m.a. er knytt til kjøp av utstyr, 
deltaking på treningssamlingar, konkurransar etc. 

 
 På eit generelt grunnlag ynskjer ein å drøfte denne problematikken nærare, 

og evt. komme fram til konkrete tiltak/ retningslinjer som kan gjere at 
skiidretten i fylket på ingen måte skal framstå som ekskluderande på 
bakgrunn av eit unødvendig høgt kostnadsnivå. 
 

 VEDTAK 
Komiteen er einig i at dette er ei reell problemstilling for ski-idretten også i 
Sogn og Fjordane. 

 
 Komiteen gjer vidare vedtak om følgjande tiltak: 
 

1) Haldningsskapande arbeid 
a. Utvikle eit enkelt informasjonsopplegg vedr.; 

i. bruk av dyre gliprodukt (fluorprodukt) på lokalerenn 
ii. bruk av dyre gliprodukt i høve til alder 

iii. tal ski i høve til utøvar sin alder (ref. NSF si 
utviklingstrapp, langrenn) 
 

2) Opprette eigne sider på facebook vedr. kjøp og salg av brukt skiutsyr 



 

                                                                                       

 

 
 
 

3) Vurdere moglegheitene for å utvikle ei ordning med felles heiskort for alle 
alpinanlegga i Sogn og Fjordane («fylkeskort») 
 

4) Vedtak 1 og 2 skal presenterast i samband med langrennskomiteen sitt 
Haustmøte tysdag 27. oktober 2015.  
 

SAK 05 15-17 Basistrening på tvers av skigruppene 
   Bakgrunn 
   Det er pr. i dag lite samarbeid om trening internt i skigruppene mellom 
    greinene (langrenn, alpint, hopp, kombinert, telemark og freestyle). 
 
   Dette er eit område som bør styrkast då det mest truleg vil føre til m.a. større 
    treningsmiljø, betre tilgang på trenarar og ikkje minst kompetanseoverføring 
    på tvers av dei ulike idrettane. 
 
   Med dette som bakgrunn ynskjer ein å drøfte konkrete tiltak som kan styrkje 
    det interne treningssamarbeidet i skigruppene. 
 
   VEDTAK 
    Sjå vedtak i Sak 02 15-17 / Leiar- og klubbutvikling i SFSK. 
 
 
Med venleg helsing 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
Finn Årdal (s)        Yngve Thorsen (s) 
Leiar i utd.- og utv. komiteen      Adm. sjef 



 

                                                                                       

 

 

Vedlegg SAK 26 15-17 Skriftleg rapportering frå greinkomitèane 

 
Rapport fra HKK  
 
Dato: 7.des 2015 
 
Vi har få utøvarar som satsar for fullt, men dei vi har gjer det godt. 
Med Anders Fannemel, verdens lengste hopp, verdsmeister lag og etablert landslaghoppar er det 
imponerande. Sesongåpninga har ikkje gått heilt som planlagt, men kjenner vi Anders kjem han 
sterkt tilbake.  
 
Vi er inne i ein mellomfase, der vi ikkje har nokon på NTG eller som har klart å følge i Anders sine 
spor. Lorentz Fannemel har vi hatt gleda av å ha i lokalmiljøet som trenar. Dette har ført til at vi no 
har to og kanskje fleire som er i ferd å ta nye steg. 
Det har vore faste treningar både i hall og på plast i Bjørkelibakkane.   
Lorentz har no teke til på studie i Trondheim men då er vi so heldige at Stig Seljeset er klar til å ta 
over og vidareføre opplegget med faste treningar, foreløpig kun i hall. Vi har også enkelte nye som 
ser ut til å ville være med i hoppbakken.  
 
Eskil Kveen har enno eitt år i RC, men er allereie aktuell for NC. Han velge å fortsette med 
kombinert. 
 
Endelig har vi fått ein ny hoppar frå Sunnfjord i Johannes Årdal. Med foreldre som står på har 
Johannes gått fra start i minste bakke til å hoppe ned K40 på plast. No står vinteren for tur og vi 
ser fram til at Eskil får seg ein konkurrent og kamerat i hoppbakken.  
 
I år har vi og hatt fokus på å være klar når snøen kom. Det er lagt ned eit stort arbeid i 
Bjørkelibakkane slik at alt skal være klart når snøen endelig kjem.  
 
Vi veit at arbeidet med tilløpa er det som er krevjande. I år prøver vi noko nytt. Lars Kveen har fått 
”låne” ein sekshjuler på belte. Med denne er tilløpet i K 70 ”trakka” ein gong. Håpet er å gjere det 
same i K90. Med litt snø og ”overhala” trakkemaskiner vil bakkane kunne være klare til hopping 
snart. 
 
Kjem snøen og blir liggande kan 15/16 sesongen bli veldig spennande. 
 
 
Gunnar Fannemel  
Leiar hopp-og kombinertkomiteen 
Sogn og Fjordane Skikrins 
 
 


